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SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO 
                                   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ZAPISNIK SA 
ŠESTE RADNE  SJEDNICE  SKUPŠTINE KANTONA  SARAJEVO 

  održane u srijedu, 02.09.2015. godine sa početkom rada u 10,00 sati 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sarajevo, septembar 2015. 
 



 

NA ŠESTOJ RADNOJ SJEDNICI SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 
PRISUSTVOVALI SU SLJEDEĆI POSLANICI/ZASTUPNICI: 

 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Ademović Kemal 
2. Čelik Mirza 
3. Čomor Eldar 
4. Delalić Sabahudin 
5. Dovadžija Amar 
6. Kozadra Muhamed 
7. Okerić Elmedin 
8. Prevljak Fikret 

 
DEMOKRATSKA FRONTA – ŽELJKO KOMŠIĆ 

1. Akšamija Goran 
2. Avdibegović Neira 
3. Bukva Sejo 
4. Kerla Bibija 
5. Mehmedagić Mersiha 
6. Pindžo Mirsad 
7. Vukasović Mario 

 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST – FAHRUDIN RADONČIĆ 

1. Babić Ana 
2. Bajrović Izudin 
3. Filipović Selma 
4. Jusko Ismir 
5. Marić Zvonko 
6. Rađo Dževad 
7. Solaković Adnan 

 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Srna Bajramović Srna 
2. Šućur Slaviša 

 
NAŠA STRANKA 

1. Forto Edin 
2. Kojović Predrag 

 
BOSANSKA STRANKA – MIRNES AJANOVIĆ 

1. Haris Pleho 
2. Rasim Smajić 

 
BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA – SEFER HALILOVIĆ 

1. Halilović Semir 
SAMOSTALNI POSLANICI/ZASTUPNICI 

1. Bjelak Nermin 
2. Aljović Hamed 
3. Mekić Amel 

 



 

Predsjedavajući Sejo Bukva je u 10,00 sati otvorio rad na Šestoj radnoj sjednici i informisao 
da sjednici prisustvuje 31 poslanik/zastupnik što je dovoljan broj za punovažan rad i 
odlučivanje. 
 

Izostanak sa ove sjednice opravdali su: Sabina Ćudić, Amor Mašović i Safet Mešanović. 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 
 
Prije same realizacije prve tačke dnevnog reda odana je počast dugogodišnjem Sekretaru 
Skupštine Kantona Sarajevo, Abidu Kolašincu koji je preminuo 27.08.2015.godine. 
 
Prijedlog dnevnog reda Šeste Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio je Kolegij 
Skupštine na sjednici održanoj dana 21.08.2015.godine.  
 
Na prijedlog Komisije za izbor i imenovanje i administrativna pitanja u dnevni red današnje 
sjednice, jednoglasno (31 “za”), je uvršten i Prijedlog Odluke o davanju ovlaštenja Almiri 
Kulovac Šetkić za obavljanje funkcije sekretara Skupštine Kantona Sarajevo.. Ovaj Prijedlog 
odluke je uvršten kao prva tačka dnevnog reda, a predsjedavajući Komisije Kemal Ademović 
je informisao poslanike da će imenovana obavljati ovu finkciju do imenovanja novog 
sekretara, a najduže 6 mjeseci. 
 
Nadalje, na osnovu člana 73. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo Kolegij Skupštine  
dana 28.08.2015.godine, prihvatio je zahtjev Vlade Kantona Sarajevo, da se  Prijedlog 
dnevnog reda Šeste Radne sjednice,  dopuni sa sljedećim tačkama: 
 

1. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za realizaciju projekta „Rekonstrukcija, 
nadziđivanje, izmjena elemenata i materijala vanjskog izgleda fasade“ kroz 
zajedničku gradnju dvije etaže nad postojećim objektom JU Dom zdravlja Kantona 
Sarajevo – Organizaciona jedinica Dom zdravlja Ilijaš, na kojima je kao nosilac 
prava korištenja upisana JU Dom zdravlja Kantona Sarajevo kao i jedne etaže nad 
postojećim objektom Općine Ilijaš na kojoj je kao nosilac prava raspolaganja 
upisana Općina Ilijaš; (razmatraće se kao tačka 11.) 

2. Prijedlog odluke o promjeni naziva Javna ustanova Srednja trgovačka škola u Javna 
ustanova Srednja poslovno – komercijalna i trgovačka škola (razmatraće se kao 
tačka 12.). 

 
Skupština Kantona Sarajevo je jednoglasno (31 “za”) za Šestu Radnu sjednicu  
utvrdila sljedeći 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Prijedlog odluke o davanju ovlaštenja za obavljanje funkcije sekretara Skupštine 
Kantona Sarajevo; 

2. Poslanička/zastupnička pitanja, inicijative i odgovori; 
3. Prijedlog izmjena i dopuna Budžeta Kantona Sarajevo za 2015. godinu; 
4. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za 

2015. godinu; 
5. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o upotrebi znakovnog jezika u Kantonu 

Sarajevo-skraćeni postupak; 



 

6. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o pečatu Kantona Sarajevo-skraćeni postupak; 
7. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o upotrebi grba i zastave Kantona Sarajevo-

skraćeni postupak; 
8. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o proglašavanju žalosti u Kantonu Sarajevo-

skraćeni postupak; 
9. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o objavljivanju propisa i drugih općih akata u 

"Službenim novinama Kantona Sarajevo“ - skraćeni postupak; 
10. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o izvršenju sankcija u Kantonu 

Sarajevo; 
11.  

a) Prijedlog odluke o izmjeni naziva ulice, na lokalitetu Mejtaš-Bjelave na području 
Općine Centar-MZ „Mejtaš-Bjelave; 

b) Prijedlog odluke o izmjeni naziva ulice, odnosno preimenovanje ulice na području 
Općine Novi Grad- MZ "Briješće" 

c) Prijedlog odluke o izmjeni naziva ulice,na lokalitetu Soukbunar na području Općine 
Centar-MZ "Soukbunar"; 

d) Prijedlog odluke o izmjeni naziva djela ulice,na lokalitetu Kromolj na području 
Općine Centar-MZ "Betanija-Šip"; 

12. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za realizaciju projekta „Rekonstrukcija, 
nadziđivanje, izmjena elemenata i materijala vanjskog izgleda fasade“ kroz zajedničku 
gradnju dvije etaže nad postojećim objektom JU Dom zdravlja Kantona Sarajevo – 
Organizaciona jedinica Dom zdravlja Ilijaš, na kojima je kao nosilac prava korištenja 
upisana JU Dom zdravlja Kantona Sarajevo kao i jedne etaže nad postojećim objektom 
Općine Ilijaš na kojoj je kao nosilac prava raspolaganja upisana Općina Ilijaš; 

13. Prijedlog odluke o promjeni naziva Javna ustanova Srednja trgovačka škola u Javna 
ustanova Srednja poslovno – komercijalna i trgovačka škola; 

14. Izvještaj o radu Pravobranilaštva Kantona Sarajevo za 2014. godinu; 
15. Izvještaj o izvršenju sankcija u Kantonu Sarajevo za 2014. godinu; 
16. Izvještaj o radu  i finansijskom  poslovanju  Zavoda za izgradnju Kantona Sarajevo, za 

2014. godinu; 
17.  

a)  Izvještaj o radu  i poslovanju JP „Televizija Kantona Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo za 
2013. godinu; 

b) Izvještaj o radu i poslovanju JP „Televizija Kantona Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo za 
2014.godinu; 

18.  
a) Izvještaj o poslovanju KJP "ZOI '84" Olimpijski centar Sarajevo d.o.o. Sarajevo 

za 2013. godinu; 
b) Izvještaj o poslovanju KJP "ZOI 84" Olimpijski centar Sarajevo d.o.o. Sarajevo 

za 2014. godine;   
19.   

a) Izvještaj o poslovanju KJP Centar "Skenderija" d.o.o. Sarajevo za 2013. godinu;  
b) Izvještaj o poslovanju KJP Centar "Skenderija"d.o.o. Sarajevo za 2014. godinu;  

20.   
a) Izvještaj o poslovanju KJP “Poljoprivredno dobro Butmir” d.o.o. Sarajevo - 

Ilidža za 2013.godinu;  



 

b) Izvještaj o poslovanju KJP "Poljoprivredno dobro Butmir" d.o.o. Sarajevo - 
Ilidža za 2014. godinu;  

21.    
a) Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog preduzeća za gazdovanje državnim 

šumama “Sarajevo – šume” d.o.o. Sarajevo za 2013. godinu;  
b) Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog preduzeća za gazdovanje državnim 

šumama "Sarajevo-šume" d.o.o. Sarajevo za 2014. godinu;  
22.   

a) Izvještaj o poslovanju KJP “Veterinarska stanica” d.o.o. Sarajevo za 2013. 
godinu; 

b) Izvještaj o poslovanju KJP "Veterinarska stanica" d.o.o. Sarajevo za 2014. 
godinu; 

23. Studija o zdravstvenom stanju stanovništva, higijenskim prilikama i zdravstvenoj 
djelatnosti u Kantonu Sarajevo u 2014. godini, sa Mišljenjem Ministarstva zdravstva i 
Prijedlogom mjera za poboljšanje zdravstvenog stanja stanovništva i higijenskih 
prilika na Kantonu Sarajevo; 

24. Informacija o finansijskom poslovanju javnih ustanova iz oblasti predškolskog, 
osnovnog, srednjeg i visokog obrazovanja i nauke za 2014. godinu (zbirno). 
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Uz poziv za sjednicu kao informativni materijal poslanicima je dostavljeno: 
 

- Dokument okvirnog Budžeta Kantona Sarajevo za period 2016 – 2018 godina; 
- Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na 

području Kantona Sarajevo za mjesec juni 2015.godine; 
- Informacija o stanju broja zaposlenih na dan 31.12.2014. godine prema poreznoj 

kartici i na dan 30.04.2015. godine prema poreznoj kartici. 
 
Prije realizaciju prve tačke dnevnog reda Skupština je razmatrala zapisnike sa stenogramima 
sa Četvrte radne sjednice, Četvrte hitne sjednice i Pete radne sjednice Skupštine Kantona 
Sarajevo, koji su poslanicima dostavljeni uz poziv za sjednicu. 
 
Na zapisnike nije bilo primjedbi. 
 
A) 
Skupština je jednoglasno (31 “za”) potvrdila Zapisnik sa Četvrte radne sjednice 
Skupštine Kantona Sarajevo održane 17.06. i 29.06.2015.godine. 
 
B) 
Skupština je jednoglasno (32 “za”) potvrdila Zapisnik sa Četvrte Hitne sjednice 
Skupštine Kantona Sarajevo održane 24.06.2015.godine. 
 
C) 
Skupština je jednoglasno (32 “za”) potvrdila Zapisnik sa Pete radne sjednice Skupštine 
Kantona Sarajevo održane 21.07.2015.godine. 

 
 

 



 

AD – 1. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU OVLAŠTENJA ZA OBAVLJANJE FUNKCIJE 
SEKRETARA SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO  
 
Prijedlog ove Odluke poslanici su dobili na samoj sjednici. S obzirom da je predsjednik 
Komisije za izbor i imenovanje već dao uvodne napomene uslijedilo je izjašnjavanje. 
 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (32 “ZA”) DONIJELA ODLUKU  O DAVANJU 
OVLAŠTENJA ZA OBAVLJANJE FUNKCIJE SEKRETARA SKUPŠTINE 
KANTONA SARAJEVO. 
 
 
AD – 2. 
 
POSLANIČKA/ ZASTUPNIČKA PITANJA I INICIJATIVE 
 
Poslanici koji su se prijavili za poslanička pitanja i inicijative: Vukasović Mario, Srna 
Bjaramović Segmedina, Smajić Rasim, Solaković Adnan, Prevljak Fikret, Pleho Haris, 
Omerbegović Mersiha, Mekić Amel, Marić Zvonko, Kojović Predrag, Kerla Bibija, Jusko 
Ismir, Filipović Selma, Dovadžija Amar, Delalić Sabahudin, Čomor Eldar, Čelik Mirza, 
Bukva Sejo, Bjelak Nermin i Avdibegović Neira.  
 
Zastupnik Sejo Bukva pokrenuo je dvije inicijative: “Moja prva inicijativa se odnosi 
prema Ministarstvu kulture i sporta i resornom ministru prvo bih čestitao ministru koji je 
prepoznao i podržao sport, ove mlade igrače koji smo bili svjedok šta su napravili za BIH i za 
naš Kanton. Sada smo svjedoci nagrađivanja te djece po svim nekim kantonima, ja bih to 
nekako uveo sistematski ali to već imamo i u budžetu Kantona i u budžetu Ministarstva 
kulture i sporta, čal imamo i Zakon o sportu koji je donesen na nivou Kantona o nagrađivanju 
vrhunskih sportista. Danas imamo djecu koja osvajaju medalje to je ravno nekog Oskara, jer 
nismo u prilici da imamo europsku medalju, nismo u prilici da nam ta djeca donose takvu 
radost koju ste i sami svjedočili šta je to značilo za građane BIH. Moja inicijativa se odnosi 
da bi trebalo sva djeca do 18 godina u bilo kojem sportu da li je to pojedinačno da li su to 
ekipni koji ostvare jedan rezultat na evropskom, svjetskom, na univerzijadi, EYOF-u , bilo 
gdje da steknu neko pravo stipendije od Ministarstva kulture i sporta da se ta djeca nagrade, 
da ih probamo zadržati u našoj zemlji da ih drugi ne kradu, jer ta djeca vjerujte odlaze samo 
zbog boljih uslova. Doći do jedne medalje puno je to odricanja, puno je ulaganja, ovim bi mi 
pomogli njihov razvoj za seniorski put, i da budu seniorski reprezantativci. Znači to je moja 
inicijativa, kako da se nagrađuju ta djeca ujedno se nagrađuju ti treneri, jer treneri stvaraju te 
reprezentative da Ministarstvo kulture u okviru svog razmotri o nekom stipendiranju djece 
koja donose medalje i koja su nam ovdje budućnost naše zemlje. 
Druga moja inicijativa se odnosi prema Ministarstvu obrazovanja i nauke, iz mog prošlog 
bavljenja posla bio sam svjedok da u sportskim dovaranama koje se odvijaju nastava školska 
i srednja da nam je opremljenost sporstkih dvorana sportskim rekvizitima na stvarno 
minimalno, nikakva gotovo. Od onih običnih lopti a da ne govorim o dalje o spravama 
gimnastičkim ili nekim strunjačama, ja bih volio da se uvede neki red, da se napravi 
evidencija škola, šta škole posjeduju a šta bi im bilo potrebno i da s ena tome poradi jer 
ulažemo u tu djecu i tražimo da se bave sportom a nemaju ono osnovno čime bi ih privukli da 
se bave na časovima tjelesnog ili fizičkog.” 
 
 



 

Poslanik/zastupnik Mario Vukasović je pokrenuo dvije zastupničke inicijative kako 
slijedi: “Prva inciijativa je upućena Ministarstvu finansija Kantona Sarajevo i Vladi Kantona 
Sarajevo. Naime, zahjtevam od ministarstva finansija Kantona Sarajevo i Vlade Kantona 
Sarajevo da u roku od 15 dana zatraže od Porezne uprave FBIH spisak svih primanja sa 
budžeta Kantona Sarajevo kao i sva primanja u svim JU, javnim fondovima, JP, u vlasništvu 
Kantona Sarajevo u proteklih 12 mjeseci, uključujući i naša primanja, te da se svi spiskovi 
objave javno po uzoru na spisak koji je objavljen o platama na federalnom nivou 2013 
godine. Mišljenja sam da ne postoji nikakva prepreke za ovo s obzirom da je sličan spisak 
objavljen kako sam već rekao na federalnom nivou te da nije bilo nikiakvih ni konsekvenci 
nakon te objave. Također zahtjevam od Vlade Kantona Sarajevo da objavi imena ileganih 
potrošaća vode, kao i imena subjekata koji manipučišu cijenom plaćanja vode, te koliko 
plaćaju vode a koliko bi realno trebali plaćati vode zbog opšte poznate pojave da ima firmi 
koje imaju bazene i vodu koriste kao osnovno sredstvo za rad a plaćaju manje račune od 
privantih stanova. Smatram da građani kao vlasnici budžetskog novca imaju pravo na ove 
informacije. 
Ovo je bila prva inicijativa. 
Druga inicijativa je upućena također Vladi Kantona Sarajevo Ministarstvu saobraćaja 
Kantona Sarajevo, MUP Kantona Sarajevo kao i Kantonalnoj upravi za inspekcijske poslove. 
Podnosim inicijativu za hitnim pojačanim inspekcijskim i policijskim nadzorom nelegalnih 
taksi vozila posebno u večernjim satima. Zaista nije u redu i nije fer dda se Zakon ne provodi 
i ne štiti ljude koji legalno rade svoj posao, koji plaćaju poreze i namete i pune budžetske 
kase u odnosi na ljude koji jednostavno sjednu u automobilu, ubace taksimetar i nelegalno 
prevoze putnike. Taksisti o ovome pričaju već godinama, niko ih ne sluša, te se pitam da li 
postpji možda lobi koji štiti nelegalne taksi prevoznike. Dodatni problem ovdje također jeste i 
sigurnosni aspekt putnika u vozilu, jer vozilo koje ne posjeduje dozvolu u slučaju bilo 
kakvog problema jako je teško uči u trag. Drugi dio ove inicijative s eodnosi na pojačan 
policijski i inspekcijski nadozor pojedinih taksi vozila koji rade na taksi štandu na aerodromu 
od kojih jedan broj ne pali taksimetre i naplaćuje po vlastitom nahođenju te odbija da prevozi 
putnike, a što je suprotno odredbama zakona o taksi prijevozu u Kantonu Sarajevo koji je 
usvojen prošle godine. Ovo sve nanosi veliku štetu ugledu našeg Kantona. Na ovaj način 
baca se mrlja na naš Kanton jer je to prvi susret turista sa našim kantonom, te predlažem i 
povrečemo praćenje tih vozila od strane inspekcije i policije i metodom slučajnog odabira 
kako bi se utvrdilo da li posotji problema nakon što vozilo stigne na destinaciju.” 
 
Zastupnica Srna Bajramović Segmedina tražeći da Skupština donese Zaključak, navela 
je sljedeće: “U skladu sa članom 117 i članom 120 Poslovnika o radu Skupština Kantona 
Sarajevo predlažem da Skupština danas usvoji sljedeći Zaključak: 
Kojim se zahtjeva od Vlade FBIH da što hitnije uputi u proceduru izmjene zakona o 
pripadnosti javnih prihoda FBIH u sklada sa presudom Ustavnog suda od 10.06.2015 godine 
u kojoj se nedvosmisleno utvrđuje da odredbama člana 12. Zakona o izmejna  i dopunama 
Zakona o pripadnosti javnih prihoda u FBIH, povrijeđeno pravo Grada Sarajeva na lokalnu 
samoupravu. Obrazloženje. Ustavni sud FBIH je utvrdio da su osnovani navodi Grada 
Sarajeva te da je stupanjem  na snagu osporene odredbe ali i ranijim propuštanjem 
zakonodavnog djelovanja od strane federlanih i kantonalnih vlasti, povrijeđeno pravo na 
lokalnu samoupravu Grada Sarajeva zagarantovano odredbama Ustava FBIH, Europske 
povelje o lokalnoj samoupravi te Zakona o principima lokalne samouprave u FBIH. Presude 
Ustavnog suda FBIH su konačne i obavezujuće te zbog ozbiljnosti situacije u kojoj se Grad 
Sarajevo nalazi neophodno da Skupština Skupština Kantona Sarajevo zaključkom iskaže vrlo 
jasno svoj stav kada je u pitanju očekivanje i brzina implementacije presude Ustavnog suda 
FBIH od strane Vlade FBIH. Ja ću vas dakle predsjedavajući zamoliti da se zastupnici izjasne  
ovom zaključku a ja sam umnožila 35 primjeraka i službu ću zamoliti da to podijeli. I 



 

dopustite mi još jedno pitanje. Naime, analizirajući informaciju o stanju broja zaposlenih na 
dan 31.12.2014 godine prema poreznoj kartici i na dan 30.04.2015 prema poreznoj kartici, 
koja predstavlja efektivno četiri mjeseca pokazuje dase ostvario porast upošljavanja za 144 
novo uposlena što je otprilike 5% od 2716 na 2860 uposlenih. Jasno je iz same informacije da 
se radi o velikom broju bolovanja i porodiljskom odsustvu međutim očigledno je da postoje 
problemi u kontrolnim mehanizmima resora, spram njihovih odgovornosti iz ustavnih 
nadležnosti. Postavlja se pitanje kako bi ova informacija izgledala dda je obuhvatila analizu 
svih subjekata u kojima Vlada Kantona ima obavezu nadziranja poštivanja vlastitog 
moratorija o zapošljavanju. Stoga pitam Vladu Kantona Sarajevo kada planira uraditi 
sveobuhhvatnu analizu zapošljavanja u svim budžetskim korisnicima Kantona Sarajevo za 
prvih devet mjeseci sa jasnom analizom potreba, postojećih zloupotreba te pregledom mjera 
za potpunu kontrolu poštivanja vlastitih odluka o moratoriju zapošljavanja.” 
 
Poslanik/zastupnik Rasim Smajić je postavio pitanje i pokrenuo inicijativu:”Naime, 
moje prvo pitanje se odnosi upućeno je Ministarstvu zdravstva Skupštine Kantona. Iz 
sredstava informisanja vidimo da je došlo do zastoja i problema u rekonstrukciji objekta DZ 
Kumrovec Otoka stoga bih želio punu informaciju o tome zašto je došlo do zastoja i 
problema u rekonstrukciji navedenog objekta jer su kapitalne odluke o oovme donijele i 
Vlada i Skupština Kantona. Radi se o vitalnom objektu za stanovništvo Novog Grada a i šire. 
To bi bilo moje zastupničko pitanje.  
“A drugo je zastupničko pitanje inicijativa koje je upućeno Ministarstvu privrede Skupštine 
Kantona. Naime, pozdravljam napor Vlade i ministarstva da se uhvate u koštac sa 
neplatišama vode- takvih primjera ima jako puno. U vezi sa strujom, plinom, komunalijama i 
tome slično i to postaje praksa. Slično je i sa doprinosima za PIO, zdrastvo, porezi, što znatno 
utiče na ekonomske tokove u Kanton Sarajevo. Moje pitanje se postavlja, zašto nije pokrenut 
isti ili sličan postupak sa drugim navedenim neplatišama, zašto je pokrenut postupak samo 
prema neplatišama vode? A inicijativa se odnosi na to da se pokrene isti ili sličan postupak 
prem asvim neplatišama gore navedenim.” 
 
Poslanik/zastupnik Adnan Solaković je pokrenuo inicijativu:”Mi očigledno od drveta ne 
vidimo šumu. Htio bih ovom prilikom da gospodin predsjedavajući Skupštine poželim 
nastavak rada i da podržim ovu inicijativu što ste je vi predložili što se tiče sportista. No 
međutim, mi kao što sam maloprije rekao od drveta ne viidmo šumu, naš nepotizam nema 
granice. Čestitam svim sportistima, no međutim zanemarili smo naše sportiste, pa prema 
tome koji su donijeli mnogo zlata, i u prezentovanju naš Kanton Sarajevo i ujedno i državu. 
Prema tome, jednu inicijativu bih podnio, a odnosi se na Univerzitetski karate klub Bosna 
Sarajevo gdje su na Univerzijadi Europe na Žabljaku od 23.-26. osvojili da budem precizan 
dvije zlatne, pet srebrnih i šest bronzanih medalja. Te želim da pokrenem sa ovim inicijativu 
da pozove Skupština, premijer, ministar kulture i ministar obrazovanja da obrazuju prijem za 
naše zlatne momke i djevojke koji su prezentovali Kanton. I po mogućnosti da se refundiraju 
i troškovi za tu reprezentaciju”. 
 
Poslanik/zastupnik Fikret Prevljak je pokrenuo sljedeću inicijativu:”Moja inicijativa je 
prema Ministarstvu za obrazovanje i nauku. Tražim od ministarstva za obrazovanje i nauku i 
mlade Kantona Sarajevo da osigura da srednje škole kao javne ustanove i UNSA poštuju 
odredbe zakona o dopunskim pravima boraca branitelja BIH, koji daju prednost pri upisu 
djece pripadnika boračke populacije. Obrazloženje smatram da Ministarstvo za obrazovanje i 
nauku i mlade Kantona Sarajevo treba hitno osigurati postivanje oderdbi zakona o dopunskim 
pravima boraca, branitelja BIH koji osigurava prednost pri upisu djece pripadnika boračke 
populacije u srednje škole i visoko školske ustanove. Naime, svjedoci smo da se ove odredbe 
svjesno krše i uskraćuje pravo na dalje školovanje djeci pripadnika ove populacije. Imajući u 



 

vidu navedeno pokrećem ovu inicijativu i ujedno tražim od ministra da dostavi informaciju o 
radnjama koje Ministarstvo planira poduzeti u cilju reealizacije ove inicijative. Ovo me je 
ponukalo pošto smo svjedoci ovih zadnjih upisa žao mi je što boračka populacija da uzmemo 
koji nisu iz našeg Kantona van našeg Kantona, Mostar, Tuzla, Goražde nisu u stanju da upišu 
svoju djecu i da imaju ovdje prednost. Zbog toga ne želim da prema boračkoj populaciji naš 
Kanton pravi razliku jer znamo da za ovaj Kanton mogi borci su se borili i ratovali ali su se 
silom prilika normalno vratili se poslije rata na svoje ognjište i ne žive na ovom kantonu i ne 
želim da im to uskratimo.” 
 
Poslanik/zastupnik Haris Pleho je postavio sljedeća poslanička pitanja kako slijedi:  
Prvo pitanje: “U posljednje vrijeme bilo je više obavještenja preko medija od mjesnih 
zajednica iz okolnih područja gradske deponije vezano za širenje neugodnih mirisa sa istog. 
MZ su više puta obraćale na zahtjev građana nadležnoj inspekciji. Iz MZ Alipašin most 1 
dobili smo informaciju da je izvršen inspekcijski nadzor 12.09.2014 godine u kojem stoji: 
Problem je nastao usljed provođenja radnji traženja nestalih osoba od strane Tužilaštva BIH. 
Tim putem došlo je do uništenja zaštitne folije i da sredstva za saniranje treba obezbijediti 
Kantona Sarajevo. Pitanje je sljedeće: da li Kanton namjerava obezijediti sredstva za 
saniranje ove naštale štete i ako namjerava, kada to planira učiniti?” 
 
Drugo pitanje za Ministarstvo obrazovanja. “Zašto se ukida jedno odjeljenje prvačića u OŠ 
Mak Dizdar na Otoci i spaja sa druga dva?” 
Obrazloženje: “Nemoguće će biti raditi sa preko 30 djece u jendom odjeljenju koja neće moći 
zbog uzrasta pratiti nastavu niti biti adekvatno pripremljena za nastavak školovanja. 
Učiteljica ne može adekvatno raditi zbog uzrasta djece i nastava neće imati svrhe. Roditelji 
su spremni da protestvuju pa čak i da ispisuju djecu iz ove škole zbog ministarstva 
obrazovanja Kantona Sarajevo kako su navveli koje je obećalo da će biti tri razreda i kao 
takva bila su formirana. Sve do jutros kada im j rečeno da moraju biti samo dva razreda. 
Molim odgovor da li je ovo istina i da nam da obrazloženje odmah ministar obrazovanja.” 
 
Zastupnica Mersiha Omerbegović postavila je zastupničko pitanje upućeno Vladi 
Kantona Sarajevo: “Ja imam zastupničko pitanje i upućujem ga Vladi Kantona Sarajevo. Na 
sjednici održanoj održanoj 29.04.2015 godine pokrenula sam inicijativu da Vlada Kantona 
Sarajevo putem resornog ministarstva od svih općina u Kantonu Sarajevo pribavi informaciju 
o stepenu realizacije skupštinske odluke o legalizaciji bespravno izgrađenih objekata 
analizira stanje, rokove i probleme u primjeni te nakon detaljnje analize predloži izmjene i 
dopune iste. S obzirom da nisam dobila informaciju o realizaciji navedene inicijative 
postavljam pitanje Vladi: Da li su od općina pribavljene informacije o stepenu realizacije 
skupštinske odluke o legalizaicji bespravno izgrađenih objekata, da li je resorno miistarstvo 
sačinilo analizu stanja zadatih rokova te problema u primjeni odluke i da li je resorno 
Ministarstvo poduzelo mjere shodno rezultatima analize? Obrazloženje je sljedeće: na osnovu 
člana 18 Odluke o legalizaciji građevina općine utvrđuju posebnu naknadu za legalizaciju 
građevina  a ista se uplaćuje zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo. Na osnovu informacije 
od građana kojih se ova odluka tiče, bez obzira na eventualne pogodnosti plaćanja, postoje 
objektivne prepreke zašto se u propisanom roku ne uspijevaju podnijeti zahtjevi za 
legalizaciju. Nerijetko su to imovinsko pravni odnosi, procedura dobivanja potrenih 
saglasnosti, izrada projekata za objekat ali i movinska situacija zbog koje građani najčešće 
nisu u mogućnosti izmiriti svoje obaveze. Ilustracije radi, prema podacima iz izvještaja o 
radu i finansijskom poslovanju Zavoda za izgradnju Kantona Sarajevo za 2014 godinu stanje 
na računu posebne naknade za legalizaciju građevina izdatih bez odobrenja za građenje na 
dan 31.12.2014 iznosi cca 1,8 miliona KM. A kratkoročna potraživanja na ime neizmirenih 
obaveza po izdatim rješenjima za legalizaciju iznose cca 8 miliona KM. Ovaj odnos ukazuje 



 

da je mnogo više onih koji ne mogu izmiriti svoje obaveze u važećem roku. Ovaj problem 
istaklo je i Pravobranilaštvo Kantona Sarajevo u svom izvještaju o radu za 2014 godinu, i to 
kao prerpeku u postpku pokretanja postupku utvrđivanja prava vlasništva u korist Kantona 
Sarajevo u skladu sa zakonom o stvarnim pravima FBIH Službene novine FBIH 33/13. veliki 
dio imovine Kantona nije uknjižen u zemljišne knjige te je neophodno da se ili produže 
rokovi legalizacije bespravno izgrađenih objekata ili da se ikinu svi rokovi za legalizaciju 
objekata koji su vlasništvu Kantona Sarajevo. Na osnovu ovog podatka kao i na osnovu 
dostupnih informacija od građana koji se predmetna odluka tiče smatram da je ptorebno 
napraviti presjek stanja od zadnje izmjene odluke o legalizaciji bespravno izgrađenih 
objekata koja je bila 2012 godine do sada, te napraviti detaljnu analizu i na bazi iste 
predložiti Skupštini izmjene i dopune odluke.” 
 
Poslanik/zastupnik Amel Mekić je pokrenuo zastupničku inicijativu: ”Incijativa da se 
atletskom klubu Sarajevo dodijele sredstva u iznosu od 40.000 KM za renoviranje tartan 
staze. U razgovoru sa ministrom, gdinom Samirom Rešidatom dogovorili smo se da se 
sredstva prebace sa koda koji je bio namijenjen EYOF-u u iznosu od 90.000 KM a pošto je 
EYOF odgođen sredstva su slobodna. I ja moram da se osvrnem na probleme finansiranja 
sporta pošto sam ujedno i predsjednik Komisije za kulturu i sport. Problem nastaje u 
izdvajanju jer znamo da Kanton na nivu izdvaja 0,49% da su europski normativi za 
izdvajanje za sport je 2%. Tako mogu da pročitam i zaključke komisije koja predlaže Vladi 
Kantona nravno i premijeru da se za budžet u 2016 godini izdvoji 2% ako je to moguće jer 
znamo da ako nema sredstava neće biti ni rezultata. I ovom prilikom koristim priliku da 
gdinu Rešidatu čestitam rođenje djeteta i da nam se što brže vrati da počnemo da radimo ove 
izmjene i promjene koje smo počeli u Ministarstvu kulture i sporta.” 
 
 
Poslanik/zastupnik Zvonko Marić je izrazio nezadovoljstvo na odgovore koje je dobio 
istaknuvši sljedeće: “Ja ponovo imam situaciju gdje je MUP odgovorio na sramotan način, 
neodgovoran, neozbiljan, evo ja mogu pokazati ovaj papir na moje zastupničko pitanje a 
vezano je za broj predemta podnesenih prijava prema tužiteljstvu i broj odbijenih. I on nije 
potpisan. Ja sam ga barem tako dobio a trebao ga je potpisati gospodin Predrag Kurteš 
ministar i ne bih volio da komentiram ovo ali bih molio i premijera i Vladu da utiču na te na 
te institucije i te ljude odgovorne da postavljaju da odgoovraju na naša pitanja sasvim odgov 
orno i ozbiljno jer nas na taj način vrijeđaju. A Vladi također i premijeru sasvim sigurno ne 
treba ta vrsta reputacije. Da propušta takve stvari. S druge strane imamo odgovor 
(nerazumljivo) upućeno to pitanje iz Tužiteljstva. I ja čestitam tužiteljici Burzić na ovom aktu 
ali ću zatražiti jedno malo potpitanje koja je odgovorila vrlo principijelno čini mi se. I podaci 
su na žalost užasni, užasniji nego što sam ih ja predstavio prilikom postavljanja ptianja. 
Zamislite samo za prvih šest mjeseci od 4864 zaprimljenih prijava protiv nepoznatog 
izvršitelja Tužiteljstvo je zbog nepostojanja dokaza odbilo 2855 predmeta. Pa zamiliste šta to 
zapravo govori o radu MUP-a? Druga stvar tužiteljica navodi da je veliki problem tužiteljstva 
što postoji 110.000 ponavljam 110.000 predmeta protiv nepoznatnog izvršitelja koji nisu 
procesuirani. Neću d akomentiram ovo da ne bih oduzimao vrijeme i postavit ću sljedeće 
pitanje ako mi dozvolite.” 
 
Poslanik/zastupnik Predrag Kojović postavio je sljedeće pitanje istaknuvšo sljedeće:”Ja 
bih samo pokušao koliko budem u prilici da o jednoj vrlo važnoj stvari progovorim u ove tri 
minute, a radi se o Zakonu o utvrđivanju i ispitavanju porijekla imovine izabranih dužnosnika 
i imenovanih nosioca funkcija u Kantonu Sarajevo. Radi se o Zakonu koji je svojevremeno 
poslanik Konaković prije par godina predložio, koji je prošao, izrađen je kao nacrt, poslan u 
javnu raspravu, vratio se iz javne rasprave, iz nekog misterioznog razloga izostavljen iz 



 

programa i rada Skupštine za 2015. godinu da bi također na intervenciju sada premijera 
Konakovića bio vraćen, zaduženo Ministarstvo pravde da ga ovdje da Skupština donese 
2015. godine u septembru i mi taj danas Zakon nemamo. Ja ne mogu da kažem samo da se 
radi o jednom takvom ameterizmu i diletantizmu pogotovo što imam informaciju da je to 
Ministarstvo pravde odbilo da radi na tom Zakonu i sada se formira neka kvazi grupa u koju 
se pozivaju i naši divni studenti sa pravnog fakulteta da pišu jedan od najvažnijih zakona. 
Pogotovo što ministar dolazi iz stranke koja je na sav glas jedinu agendu koju je imala je bila 
borba protiv korupcije i kriminala ali očiogledno da ima neki organski otpor prema 
donošenju ovog vrlo jednostavnog Zakona koji postoji u mnogim drugim državama. I mene 
samo zanima odgovor na pitanje zašto ministar nije zašto taj Zakon nije na današnjoj sjednici 
i pitanje premijeru Konakoviću da li će tražiti odgovornost ministra zato što taj Zakon nije 
danas na ovoj sjednici?” 
 
Poslanik/zastupnik Bibija Kerla je dala komentar i vale sljedeće: ”Prije svega isto tako 
želim da se zahvalim na odogovoru Ministarstvu pravde gdinu Smajkanu na moje poslaničko 
p itanje o smanjenju vijećnika, delegata u opštinama, kantonima, i Domu naroda. Ali ga prije 
svega molim da mi pomogne da krenemo u realizaciju ovog prijedloga da mi pomogne oko 
izrade zakona o smanjenju svih ovih struktura koje odnose veoma puno para što se tiče 
Kantona Sarajevo a i samih institucija u FBIH. Također se zahvaljujem ministru okoliša koji 
je odgoovrio na moje pitanje oko izgradnje luksuznih vila iznad Vrela Bosne i tačno je to da 
su opštine zadužene što se tiče prodaje zemljišta ali me interesuje ko je zadužen za izdavanje 
dozvola da se grade te vile iznad samog Vrela Bosne, koje je zaštićeno, znamo mi vrlo dobro 
zbog čega i zašto. A što se tiče moje inicijative i mog zastupničkog pitanja danas, ono se tiče 
saobraćajne infrastrukture u Opštini Ilijaš. Kao prvo, autoput, na autoputu Sarajevo Zenica 
izlaz Ilijaš nema uopšte oznake Ilijaša ima samo oznaku Breza i Vareš. Meni se vrlo puno 
ljudi javilo koji kažu da oni jednostavno ne znaju gdje je izlaz za Ilijaš pa me interesuje zašto 
je to teško na dva saobraćajna znaka postaviti oznaku Ilijaša? Pod broj dva, ljudi moji ja 
nemam ništa protiv Turske. Turska je otišla prije 500 godina iz BIH, međutim ja danas se 
susrećem na saobraćajnim znakovima dobrodošlicu na turskom jeziku. Ne znam ko je to 
dozvolio i pod čijom ingerencijom je sve to. Pod broj tri, u Ilijašu na željezničkoj pruzi nema 
uopšte saobraćajnih znakova da je to željeznička pruga. Nema signalizacije. Do sada se 
desilo da imamo tri saobraćajna slučaja u Ilijašu i ja molim one koji su stvarno zaduženi da se 
pozabave tim pitanjem jer vozovi svakodnevno prolaze ja s ebojim da ne dođe ponovo do tih 
smrtnih slučejava. I kao četvrto, pokrećem inicijativu za postavljanje saobraćajanih odnosno 
autobuskih stajališta u Lješevu Opštini Ilijaš jer znamo da tamo postoji osnovna škola i 
veoma veliki  broj je stanovnika međutim jednostavno nema uopšte znaka gdje je uopšte 
autobuska stanica u Lješevu. “ 
 
Poslanik/zastupnik Ismir Jusko pokrenuo je inicijativu i dao komentar na pristigle odgovore:  
”Moja inicijativa upućena je na Ministarstvo komunalne privrede i infrastrukture sa adresom 
na KJKP RAD. Veliki broj građana naših s jedne strane se žalilo a s druge strane traži molbu 
da se u jutarnjim satima pogotovo u periodu između 6,30 i 8,30 oni radnici koji rade na 
odvozu smeća pogotovo na ovim frekventnim pristupima glavnoj cesti promijeni njihov 
raspored odvoza smeća, pogotov ponedjeljkom zato što se stvaraju veliki saobraćajni ćepovi, 
nervoza između vozača i onih koji rade na odvozu smeća nekada je malte ne pred 
incidentom, pogotovo sada u vrijeme kada imamo i veliki broj roditelja koji voze školarce u 
školu. Da bi se izbjegle takve neugodne situacije i za jedne i za druge od dispečerske službe 
tražimo samo da promijeni raspored odvoza smeća pogotovo ponedjeljkom kada u toku 
vikenda se nakupe gomile smeća onda na nekim lokacijama radnici komunalnog ostaju po 
deset do 15 minuta ne trebamo biti previše stgručni da znamo na frekventnim ulicama kao što 
su Opština Stari Grad, Centar, Novo Sarajevo i Novi Grad koliki se čepovi stvore. Onda imao 



 

situaciju d aneko ko je zakasnio u Opštini Stari Grad napravi saobraćajnu nesreću u Opštini 
Stari Gradd zbog toga što je žurio na posao ili već neku drugu lokaciju. Mislim d aovo nije 
problem za dispečersku službu  i da bez ikakvih problema ovo može riješiti. S druge strane 
na adrese na pitanje KJKP VIK naše građane interesuje da li zbog nedostatka vode i 
redukcije u momentu kadda je na snazi opet dolazak vode protok zraka intenzivan da li je 
tačno da taj protok zraka na mjernim instrumentima stvara veće račune nego što je to 
uobičajeno da niko ne želi da plaća protok zraka već vode. Neka stručna služba se oglasi po 
pitanju ovoga i zadovolji znatiđelju naših sugrađana. Ja ću se također nadovezati na ovo što 
je rekao moj kolega Marić ovaj put ću biti hajde da tako kažem izuzteno ljubazan i pristojan i 
zamoliti stručne službe kojima postavimo inicijative da nam u zadatim rokovima odgovore na 
njih. Mi odgovaramo našim građanima i oni sada pola miliona ljudi sada nas gleda i traže od 
nas da im dostavimo odgovore koje su postavili. Ako to nisu u stanju da urade neka nam 
kažu. A ne da mi izigravamo samo ovdje marionete koje dostave pisane tragove i ne 
dobijemo odgoovre. Ima inicijativa koje su naše kolege postavile prije šest mjeseci i nismo 
dobili odgoovre na njih. Ja vas molim da se zasuču rukavi i da radimo. Da radimo svi kao 
jedan tim kao što je to rekao premijer na samom početku jer jedino tako možemo opravdati 
povjerenje koje su nam ovi ljudi dali.” 
 
Zastupnica Selma Filiović ja postavila pitanja i istakla sljedeće:   
“ Kao zastupnik u dva saziva Skupština Kantona Sarajevo više puta sam tražila od Skupštine 
Kantona Sarajevo, Vlade Kantona kao i resornog ministarstva,. Ministarstva unutrašnjih 
poslova da se očituje da se raspravi i da se donesu potrebne mjere i radnje u vezi sa 
osiguranjem većeg stepena sigurnosti svih građana Kantona Sarajevo. Svjedoci smo 
svakodneve nesigurnosti počinjenja teških krivičnih djela protiv imovine i ljudi kao i na čem 
posebno insistiram povećanim nesigurnosti u oblasti sigurnosti saobraćaja. Iz dana  u dan 
naši građani moraju trpiti naročito u noćnim satima trke automobila na gradskim 
saobraćajnicama, lude vožnje motorima kao i povećani broj otuđenih vozila. Ovo uveliko 
ometa savjesne vozače i stvara sliku nesigurnosti i nepostojanja pravne države i egencija koje 
bi trebale provoditi istu a koje su po ustavu i zakonu dužne da osiguraju sigurnost red i mir 
našim građanima. Tragično je da naši građani osjećaju sigurnost a to smo mogli čuti iz 
brojnih izjava u medijima samo u onim situacijama kada naš glavni grad posjećuju strane 
delegacije ili visoki državnici i velikodostojnici. Za pohvalu je da naša policija ima resurse da 
osigura red i mir i sigurnost građana u takvim situacijama što se argumentovano može 
potvrditi po realizaciji posjete pape Franje Sarajevu ali nema opravdanja da se ta sigurnost 
okonča momentom odlasla istih iz našeg grada. Nedopustivo je da grupice obijesnih 
kriminogenih, nemoralnih ljudi drže Kanton Sarajevo u opsadi. Kako drugačije opisati stanje 
u kojem u ovom slučaju strani turisti nedužni izgube život i budu teško povriješeni van 
saobraćajnice na trotoaru, tramvajskom stajalištu preko puta predsjedništva BIH? Kakvu 
poruku Sarajevo kao potencijalni turistički magnet šalje ljudima koji bi trebali doputovati u 
njega? Da li smo mi toliko bogata država da nam ne treba novac od turizma? Da ne želimo 
naplatiti kazne od neodgovornih vozača, da je kaznena politika u korist počinoca a ne u korist 
osiguranja sigurnosti ir eda. Da se neodgovorni pojedinici i kriminogene grupe izruguju i 
omalovažavaju predstavnice agencija za zaštitu zakona. U proteklom periodu sam 
informisana od velikog broja građana Kantona Sarajevo o neprofesionalnom i koruptivnom 
ponašanju službenih osoba, policajaca na ulicama Kantona Sarajevo dobacivanje djevojkama, 
razgovori o prekršaju uz kafu, razgovor o prekršaju sa traženjem protuusluga u hrani itd. Te 
vas ovim putem molim uvaženi ministre, gospodine Kurteš da povedete računa o stanju u 
redovima u MUP-a jer za to primate platu. Na kraju postavljam pitanje koje konkretne mjere 
i radnje i u kojem roku će MUP poduzeti s ciljem smanjenja stope nesigurnosti u našem 
kantonu?” 
 



 

Poslanik/zastupnik Amar Dovadžija je pokrenuo inicijativu i naveo sljedeće:  
“U ime Kluba zastupnika SDA i u svoje lično ime podnosim inicijativu prema Ministarstvu 
privrede za preduzimanje potrebne aktivnosti na izradi novog zakona o turizmu na nivou 
Kantona Sarajevo. Razlog za donošenje kantonalnog zakona o turizmu je sljedeći: 
Na nivou FBIH usvojen ne novi Zakon o turističkoj djelatnosti koje reguliše pitanje turističke 
djelatnosti. S obzirom da se radi o podijeljon nadležnosti, te o činjenici da isti nije uopće 
tretirao oblasti Kantona, ukazuje se potreba da se i na nivou Kantona Sarajevo obavljanje 
turističke djelatnosti sa svim svojim specifičnostima reguliše novim zakonom. Svojim 
rješenjem novi kantonalni Zakon bi doprinio unapređenju i bržem razvoju turizma kroz 
podizanje ukupnih kvaliteta turističke ponude Kantona Sarajevo. Također, ovim zakonom bi 
trebalo regulisati ustrojstvo i rad turističke zajednice Kantona Sarajevo. S obzirom na 
činjenicu da je presudom Ustavnog suda FBIH od 3.07.2014.godine kojom je utvrđeno da je 
Zakon o turističkim zajednicama u promicanju turizma u FBIH nije suglasan Ustavu FBIH. U 
tom pravcu neophodno je što prije donijeti novi Zakon o turzmu Kantona Sarajevo kako bi se 
stvorile pravne pretpostavke za regulisanje navedene problematike.” 
 
Dopredsjedavajući Sabahudin Delalić je postavio zastupničko pitanje upućeno ministru 
komunalne privrede i infrastrukture: “Vlada je svojim zaključkom od 18.06.2015.godine 
na prijedlog ministarstva komunalne privrede i infrastrukture dodijelila poslove održavanja 
javne rasvjete KJKP Park te istim zaključkom ovlastila Park da u slučaju većeg obima 
kvarova na javnoj raspravi može angažovati podizvođače uz saglasnost ministarstva 
komunalne privrede i infrasturkture. Moje pitanje ministru glasi: Da li je KJKP Park 
angažovao podizvođača i ako jeste o kom se podizvođaču radi? Te da li je Ministarstvo dalo 
saglasnost za tog podizvođača? I ptianje za ministra pravde i uprave: da li je navedeni 
zaključak u skladu sa Zakonom o javnim nabavkama? “ 
 
Poslanik/zastupnik Eldar Čomor je pokrenuo dvije inicijative: “Pokrećem inicijativu 
prema Ministarstvu za obrazovanje, nauku i mlade Kantona Sarajevo da se odmah pristupi 
aktivnosti na utvrđivanju prekršajne i eventualne krivične odgovornosti direktora osnovnih i 
srednjih škola kao i JU na području Kantona Sarajevo. Obrazloženje: smatram da mi 
Ministarstvo za obrazovanje nauku i mlade Kantona Sarajevo treba hitno pristupiti 
aktivnostima na utvrđivanju prekršajne i eventualno krivične odgovornosti istih kao direktora 
JU na području Kantona Sarajevo. Naime, u javnosti je poznata činjenica da je određeni broj 
direktora osnovnih i srednjih škola zloupotrebljavao zakonom dato ovlaštenje na način da je 
suprotno pozitivnim zakonskim propisima donosio odluke iz svoje nadležnosti. Navedena 
pojava je najznačajnije izražena u postupku prijema zaposlenika. U tom smislu tražim da 
Ministarstvo uputi zahtjev Upravi za inspekcijske poslove da putem inspekcijskog nadzora 
utvrdi koji su direktori zloupotrijebili data ovlaštenja te da iste prekršajima ili  krivično 
procesuira u ovisnosti od težine zloupotrebe službene dužnosti. Smatram da bi Ministarstvo 
pored navedenih aktivnosti trebalo i naložiti školskim odborima da po hitnom postupku 
pokrenu smjenu direktora u slučaju dokazanog kršenja zakona. Imajući u vidu navedeno, 
pokrećem ovu inicijativu i ujedno tražim od ministra da dostavi informaciju o radnjama koje 
Ministarstvo planira preduzeti u cilju realizacije ove inicijative. Druga inicijativa, pokrećem 
inicijativu za postavljanje usporivača brzine, tzv. ležečih policajaca u Ulici Andželka 
Lažetića, centralnoj ulici u Pazariću i centralnoj ulici u Tarčinu općina Hadžići. Početak je 
školske godine a kroz navedene ulice kreće se ogroman broj djece. Radi se o hiljadama djece. 
Ulica od centra Hadžića do naselja Griviči, centralna ulica u Tarčinu su nedavno 
rekonstruisane, opravljene te pojedini nesavjesni građani, odnosno vozači koriste tu ljepotu i 
ugođaj odnosno kvare tu ljepotu i ugođaj i voze velikim brzinama. Postavljanje istih bi ih u 
tome spriječilo a isti bi doprinijeli većoj sigurnosti djece i građana. Pošto imam vremena, 
možda nemam pravo ali ću se samo priključiti vezano za ovu kratku diskusiju o sportu. Ono 



 

što ste pričali, u potpunosti podržavam. Ali i da imamo desetine miliona maraka, ako 
nemamo pravilnike na osnovu kojih ćemo to raspodijeliti onda mislim da tu imamo problem. 
Džaba vam Zakon o sportu, ako nemamo podzakosnke akte kako ćemo raspodijeliti ta 
sredstva. Nije to samo u Ministarstvu kulture i sporta, već u svim ministarstvima. Stoga 
postavljam pitanje, svim ministarstvima, cjelokupnoj Vladi Kantona Sarajevo: koliko 
podzakonskih akata po izglasanim zakonoma od strane Skupštine Kantona Sarajevo su 
ministarstva bila dužna utvrditi, izraditi i propisati. Koliko ih je urađenih i koji su to 
podzakonski akti? Koliko ih je ne urađenih i koji su to podzakonski akti? Da vidimo kao 
zastupnici šta se dešava nakon nas, donošenja zakona ovdje.” 
 
Poslanik/zastupnik Mirza Čelik je pokrenuo inicijativu: “U skladu sa Poslovnikom 
Skupštine podnosim inicijativu Ministarstvu privrede za Izmjenu i dopunu Zakona o vodama 
Kantona Sarajevo, Sl. Novine Kantona Sarajevo broj 18/10. u dijelu koji se odnosi na član 42 
Zakona o vodama, kojim se propisuje donošenje odluke o zaštiti izvorišta. Razlozi za 
izmjenu i dopunu zakona o vodama Kantona Sarajevo su sljedeći: 
- Ministarstvo prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša Kantona Sarajevo je u 

prethodnom periodu pokrenulo i završilo aktivnosti koje prethodi donošenju odluke o 
zaštiti izvorišta vode za piće Sarajevsko polje kojeg čine izvorišta Bačevo, Konaci, 
Sokolović kolonija. Završeni su istražni radovi na osnovu kojih je sačinjen elaborat 
zaštite izvorišta i dat prijedlog odluke o zaštiti izvorišta. Istražnim radovima je utvrđeno 
da granice vodozaštitnih zona izvorišta obuhvataju područje FBIH i područja RS-a. Te je 
shodno Zakonuu o vodama Sl. Novine FBIH 70/06 neophodno sporazumno donošenje 
odluke i usaglašavanje mjere zaštite. U prethodnom periodu Kanton Sarajevo putem 
ministarstva prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša vodio niz aktivnosti sa 
federalnim ministarstvom poljoprivrede, vodoprivrede i šumarstva kako bi se donijela 
odluka o zaštiti izvorišta Sarajevsko polje. Zbog neusaglašenosti propisa koji se odnose 
na zaštitu izvorišta u FBIH i propisa zaštite izvorišta RS-a te zbog negativnog mišljenja 
Općine Istočna Ilidža broj 01012-981/15 od 28.07.2015.godine Odluku nije moguće 
donijeti pa je neopohodno da se do usaglašavanja propisa na nivou entiteta donese 
privremena odluka kojom bi se zaštitilo izvorište vode za piće Sarajevsko polje od daljeg 
zagađivanja. U tom pravcu neophodno je što prije izmijeniti i dopuniti Zakon o vodama 
Kantona Sarajevo kako bi se stvorile pravne pretpostavke za donošenje privremene 
odluke.” 

 
 
Poslanik/zastupnik Nermin Bjelak  je postavio sljedeća pitanja: “Moje današnje izlaganje 
bit će upućeno premijeru Kantona Sarajevo. Moje pitanje glasi: da li postoji strategija Vlade 
Kantona Sarajevo o eventualnom prihvatu izbjeglica iz bliskoistočnih zemalja koji se ovih 
dana dešava u našem susjedstvu što najvjerovatnije neće ni nas zaobiči. I drugo pitanje da li 
je istina koja je obavljena ovih dana u sredstvima informisanja da je u nekim ministarstvima i 
njima odgovornim institucijama primljen određeni bro ljudi bez odobrenja i saglasnosti 
Vlade Kantona Sarajevo koja je donijela uredbu o zabrani zapošljavanja u kantonalnim 
institucijama do 31.12.2015.godine”? 
 
Zastupnica Ana Babić je postavila zastupničko pitanje kako slijedi: “Dana 10.09.2012. 
godine Vlada Kantona Sarajevo je usvojila odluku o povratu finansijskih sredstava općinama 
za javna skolništa. Tom prilikom i tom odlukom općini Stari Grad treba da se izvrši povrat 
sredstava za odražvanje, izgradnju skloništa u iznosu od 157.079,00 KM. Ova odluka do 
današnjeg dana nije realizovana, odnosno realizovala se djelimično. Naime, dolaskom nove 
Vlade Kantona Sarajevo u martu ove godine imenovanjem Jasmina Halebića za ministra 
finansija ova odluka je počela da se realizira. Na žalost od šest općina koje su na listi za 



 

povrat sredstava samo Općina Stari Grad i Centar nisu dobili povrat sredstava. Mišljenja sam 
da ne smijemo vršiti samo diskriminaciju među općinama Kantona Sarajevo i smatram da bi 
sve općine trebale biti jednako tretirane kako u Vladi Kantona Sarajevo tako i za ministra 
finansija. Naime, javno protestvujem zbog načina raspodjele sredstava, to jest uplate 
sredstava koja su predmet ove odule. A koja se očito vrši prema stranačkom opredjeljenju 
načelnika. Naime, znamo da upravo ove općine nisu načelnici SDA. Hvala lijepo. Također 
bih rekla ono što su moje koelge rekle, da nam se uredno ispoštuju odgovori na naša 
postavljenja pitanja i inicijative jer mislim da dajemo pogrešnu poruku našim gledateljima.” 
 
Zastupnica Neira Avdibegović je pokrenula dvije incijative:”Pokrećem inicijativu da 
Vlada Kantona Sarajevo do naredne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo predloži rješenje 
problema sa kojima se susreće preduzeće BAKS – Energotehnika dd Vogošća a koje 
isporučuje toplotnu energiju najvećem dijelu stanovništva i privrednih subjekata u urbanom 
dijelu Vogošće. U nastavku dajem kratko obrazloženje: Vlada Kantona Sarajevo je većinski 
vlasnik sa udjelom 66,6% preduzeća BAKS Energotehnika d.d. Vogošća. Ovo preduzeće se 
susreće sa brojnim problemima u poslovanju usljed kojih nije u mnogućnosti finansirati 
isporuku toplotne energije. S obzirom da je već mjesec septembar i da je grijna sezona na 
pragu velikom broju privrednih subjekata i stanovništva, a radi se o preko 700 stanova, prijeti 
opasnost da ostanu bez grijanja u prestojećoj grijnoj sezoni. Ukoliko izostane reakcija na 
ovakvo stanje, Vogošćanima će se uskratiti pravo na normalan i dostojanstven život kakav 
dolikuje 21 vijeku. Shodno navedenom zahtjevam od Vlade da što hitnije poduzme aktivnosti 
na rješavanju ovog probelam jer Vogošćani ne smiju biti tretirani kao građani drugog reda. 
Također ukazujem na besmislenu situaciju sa Peračkim vrelom gdje jedno JP BAKS 
Energotehnika dd Vogošća prodaje vodu drugom JU VIK doo Sarajevo a oba su vlasništvo 
Kantona Sarajevo. Prema mojim saznanjima kapacitet Peračkog vrela je puno veći, njegovim 
uključivanjem u sistem vodosnadbijevanja velikim dijelom bi se riješio gorući problem 
redukcija vode sa kojima se svakodnevno susreću građani Kantona Sarajevo.  
Drugu iniciajtivu upućujem Ministarstvu za obrazovanje nauku i mlade da izvrši analize i 
utvrdi postojanje potrebe za uvođenjem dvokratnog radnog vremena u vrtićima JU Djeca 
Sarajeva. Obrazloženje je sljedeće: uzimajući u obzir da se mnogi roditelji danas nabe 
zanimaanjima koja zahtijevaju dvokratno radno vrijeme i dežurstva tako da radni dan 
nerijetko završava u kasnim večernjim satima, predlažem da Ministarstvo za obrazovanje 
nauku i mlade u roku od 30 dana provede anketu u vrtićima JU Djeca Sarajeva i utvrdi da li 
su roditelji zainteresovani za organizovanje rada u dvije smjene. Neusklađenost radnog 
vremena i javnih predškoslkih ustanova sa radnim vremenom roditelja značajno otežava 
organizaciju porodice i utiče na količinu kvalitetno provedenog vremena njenih članova. Na 
osnovu rezultata ankete moći će se utvrditi eventualna potreba za organizovanjem 
popodnevne smjene u određenim vrtićima. Također predlažem da se minimalno polugodišnje 
pruži mogućnost roditeljima da se izjasne kakvo im radno vrijeme vrtića odgovara kako bi se 
isto moglo maksimalno prilagođavati potrebama roditelja.” 
 
 
Zastupnik Safet Mešanović je dao sljedeći komentar: ”Dakle često puta mi zastupnici 
znamo postaviti pitanja i inicijative i nekada dobijemo a nekad ne dobijemo odgoovr ali ja ću 
evo sada moram biti iskren i reći da u dosadašnjem svom radu postavio sam tri pitanja 
odnosno inicijative i moram reći da sam veoma zadovoljan dinamikom i realizacijom 
postavljenih odnosno lociranih problema. Moram reći da su ministar Lukić, ministar Mujo 
Fišo, ministar Hasan Efendić zaista se potrudili za sve ono što smo naveli kao probleme. 
Naravno koordinacija premijera ovo zaista ne podilazim nikome. Ali sve ono što smo tražili 
zaista se promptno reagovalo i onoliko koliko se brzo moglo rješavati od tih problema. Ja se 



 

zahvaljujem i nadam se da ćemo ostati u ovakvim trendovima rješavanja ovih problema koji 
tište nas i naše građane.”. 
 
Nakon izlaganja poslanika, postavljanja novih poslaničkih pitanja i pokretanja inicijativa 
Skupštini su se obratili članovi Vlade, i dali su odogovore na pitanja na koja su zastupnici 
tražili usmeni odgovor. Odgovore su dali premijer Elmedin Konaković,ministar pravde i 
uprave Enver Smajkan i ministar za obrazovanje, nauku i mlade Elvir Kazazović.  
 
 
Na prijedlog zastupnice Segmedine Srne Bajramović Skupština je, jednoglasno (30 
“za”), donijela sljedeći  
 

Z A K LJ U Č A K: 
 

“Zahtijeva se od Vlade Federacije BiH, da što hitnije uputi u proceduru izmjene 
Zakona o pripadnosti javnih prihoda F BiH, u skladu sa presudom Ustavnog suda broj:U-
74/14 od 10.06.2015.godine, u kojoj se nedvosmisleno utvrđuje da je odredba člana 12. 
Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o pripadnosti javnih prihoda u Federaciji Bosne i 
Hercegovine („Službene novine F BiH“, broj:35/14) povrijeđeno pravo Grada Sarajeva na 
lokalnu samoupravu.” 
 
 
 
AD – 2. 
 
PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA 2015. 
GODINU 

 

Prijedlog Izmjena i dopuna Budžeta Kantona Sarajevo za 2015.godinu poslanici su dobili uz 
poziv za sjednicu. Amandmane zastupnice Segmedine Srne Bajramović i Kluba Naše stranke 
po ovom Prijedlogu poslanici su dobili u dopunskom materijalu.  

Ministar finansija Jasmin Halebić po Prijedlogu Izmjena i dopuna Budžeta Kantona Sarajevo 
za 2015.godinu je podnio uvodne napomene, te se informisao o stavovima Vlade po 
podnesenim amandmanima zastupnice Segmedine Srne Bajramović i Naše stranke. Dodatna 
obrazloženja dao je i premijer Elmedin Konaković. 
 
Nakon uvodnih napomena, na prijedlog predsjednika Kluba zastupnika SDA Mirze Čelika 
uslijedila je pauza u trajanju od sat vremena. 
 
NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
Nakon pauze, uslijedilo je razmatranje zahtjeva za obraćanje Faruka Bešlića predsjednik 
Sindikata srednjeg i visokog obrazovanja, nauke i kulture Kantona Sarajevo, Saliha Kruščice 
predsjednika Samostalnog sindikata državnih službenika i namještenika u organima državne 
službe, sudske vlasti i javnim ustanovama u FBIH Kantona Sarajevo Adila Aljića, kao i 
gradonačelnika Grada Sarajeva, prof. Dr Ive Komšića. 
 
Skupština (2 “za” i 23 “suzdržana”)  nije odobrila obraćanje gospodina Faruka Bešlića. 
Skupština (2 “za” i 23 “suzdržana”)  nije odobrila obraćanje gospodina Saliha Kruščice. 
Skupština (13 “za” i 12 “suzdržanih”)  nije odobrila obraćanje gospodina Ive Komšića. 



 

 
 
U diskusiji po  Prijedlogu Izmjena i dopuna Budžeta Kantona Sarajevo za 2015.godinu 
učestvovali su: poslanik/zastupnik Edin Forto, poslanik/zastupnik Slaviša Šućur, 
poslanik/zastupnik Adnan Solaković, poslanik/zastupnik Zvonko Marić, poslanik/zastupnik 
Mario Vukasović, poslanik/zastupnik Fikret Prevljak, poslanik/zastupnik Kemal Ademović, 
poslanik/zastupnik Segmedina Srna Bajramović, poslanik/zastupnik Muhamed Kozadra, 
poslanik/zastupnik Eldar Čomor,  poslanik/zastupnik Hamed Aljović i poslanik/zastupnik 
Predrag Kojović.  
 
Nakon zaključene rasprave Skupštini se obratio premijer Elmedin Konaković. Mnogi 
poslanici su se javili za riječ nakon izlaganja premijera tražeći ispravku krivog navoda ili 
intervenišući po Poslovniku. Poslanici koji su se javili na ovaj način su bili:  Zvonko Marić, 
Slaviša Šućur, Predrag Kojović,  Dževad Rađo,  Segmedina Srna Bajramović i Eldar Čomor.   
 
Nakon diskusije uslijedilo je izjašnjavanje  po predloženim amandmanima Naše 
stranke.  
 

Amandman I 
Ministarstvo zdravstva, pozicija 614300 KAN011 074 Sprovođenje programa obavezne 
preventive sistematske deratizacije u Kantonu Sarajevo 120.000 KM povećava se za 880.000 
KM. 
Ministarstvo saobraćaja, pozicija 614400 EAO004 107 Pokrivanje razlike do ekonomske 
cijene za penzionerske mjesečne pretpl. karte KJKP „Gras“ 5.000.000 KM smanjuje se za 
430.000 KM. 
Ministarstvo saobraćaja, pozicija 614400 EAO007 107 Subvencionisanje troškova 
studentskih karata 1.450.000 KM smanjuje se za 450.000 KM. 
 
SKUPŠTINA (5 “ZA”, SUZDRŽANO “4” I “20” PROTIV) NIJE PRIHVATILA 
AMANDMAN I. 
 
 
 Amandman II 
Ministarstvo za obrazovanje, nauku i mlade, iza pozicije 614200 LAM001 096 Stipendije 
učenicima i studentima 100.000 KM dodaje se nova pozicija Stipendije studentima Odsjeka 
za računarstvo i informatiku Elektrotehničkog fakulteta Univerziteta u Sarajevu 450.000 KM. 
Ministarstvo komunalne privrede i infrastrukture, pozicija 614400 WAO003 051 KJKP 
„Rad“ Sarajevo, Komunalni redari, 628.700 KM smanjuje se za 314.350 KM. 
Ministarstvo finansija, pozicija 614300 JAN001 041 „SERDA“ 400.000 KM smanjuje se za 
135.500 KM. 
 
SKUPŠTINA (15 “ZA”, SUZDRŽAN “1” I “16” PROTIV) NIJE PRIHVATILA 
AMANDMAN II. 
 
Amandman III 
Ministarstvo za obrazovanje, nauku i mlade, iza pozicije 614200 LAM001 096 Stipendije 
učenicima i studentima 100.000 KM dodaje se nova pozicija Stipendije studentima Odsjeka 
za automatiku i elektroniku, Odsjeka za elektroenergetiku i Odsjeka za telekomunikacije 
Elektrotehničkog fakulteta Univerziteta u Sarajevu i studentima Mašinskog fakuteta 
Univerziteta u Sarajevu 333.000 KM 



 

Ministarstvo komunalne privrede i inftrastrukture, pozicija WAO004 051 KJKP „Park“, 
Komunalni redari 450.000 KM smanjuje se za 225.000 KM. 
Ministarstvo finansija, pozicija 614300 JAN001 041 „SERDA“ 400.000 KM smanjuje se za 
108.000 KM. 
 
SKUPŠTINA (16 “ZA”, SUZDRŽANIH “4” I “13” PROTIV) NIJE PRIHVATILA 
AMANDMAN III. 
 
 
Amandman IV 
Ministarstvo za obrazovanje, nauku i mlade, iza pozicije 821600 091 Rekonstrukcija i 
investiciono održavanje dodaje se nova pozicija Opremanje računarskih centara 150.000 KM. 
Neprofitne organizacije i pomoć vjerskim zajednicama, briše se pozicija 615300 BDU001 
085 Rekonstrukcija, adaptacija, sanacija i izgradnja vjerskih objekata 150.000 KM. 
 
SKUPŠTINA (14 “ZA”, SUZDRŽANIH “4” I “15” PROTIV) NIJE PRIHVATILA 
AMANDMAN IV. 
 
 
Amandman V 
Ministarstvo privrede, pod ekonomskim kodom 613000 dodaje se nova pozicija Poslovni 
centar Ministarstva privrede 20.000 KM. 
Ministarstvo privrede, pozicija 614300 IAN025 047 Podrška sajmovima u organizaciji KJP 
„ZOI 84“ i KJP „Skenderija“ 85.000 KM smanjuje se za 20.000 KM. 
 
SKUPŠTINA (11 “ZA”, SUZDRŽAN “8” I “14” PROTIV) NIJE PRIHVATILA 
AMANDMAN V. 
 
NAKON IZJAŠNJAVANJA PO AMANDMANIMA, PREDSJEDVAJUĆI JE 
POZVAO POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O  PRIJEDLOGU 
IZMJENA I DOPUNA BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA 2015. GODINU. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (20 ”ZA” I 10 “PROTIV”) DONIJELA 
IZMJENE I DOPUNE BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA 2015. GODINU. 
 
 
AD – 4. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O IZVRŠAVANJU BUDŽETA 
KANTONA SARAJEVO ZA 2015. GODINU 
 
Prijedlog zakona su poslanici dobili uz poziv za sjednicu.  
Bez uvodnih napomena i diskusije, odmah se pristupilo izjašnjavanju o ovom Prijedlogu 
zakona. 
 

SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (24 “ZA”, 4 “SUZDRŽANA” I 1 “PROTIV”) 
DONIJELA  ZAKON O IZMJENAMA ZAKONA O IZVRŠAVANJU BUDŽETA 
KANTONA SARAJEVO ZA 2015. GODINU. 
 
 
 



 

 
 
 
Nakon  realizacije ove tačke dnevnog reda, predsjedavajući je prekinuo rad na Šestoj Radnoj 
sjednici te zakazo nastavak u srijedu 09.09.2015.godine u 10,00 sati. 
 
 
 
 
Zapisnik izradila:  
Jasminka Deliahmetović 
 
 
               Po ovlaštenju 

               SEKRETAR                                                                PREDSJEDAVAJUĆI 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                     SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

   Almira Kulovac Šetkić, dipl. pravnik                                                Sejo Bukva 
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SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO 
                                   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ZAPISNIK SA NASTAVKA 
ŠESTE RADNE  SJEDNICE  SKUPŠTINE KANTONA  SARAJEVO 

  održane u srijedu, 09.09.2015. godine sa početkom rada u 10,00 sati 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sarajevo, septembar 2015. 
 



 

 
NA NASTAVKU ŠESTE RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 
PRISUSTVOVALI SU SLJEDEĆI POSLANICI/ZASTUPNICI: 

 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Ademović Kemal 
2. Čelik Mirza 
3. Čomor Eldar 
4. Delalić Sabahudin 
5. Dovadžija Amar 
6. Kozadra Muhamed 
7. Okerić Elmedin 
8. Prevljak Fikret 

 
DEMOKRATSKA FRONTA – ŽELJKO KOMŠIĆ 

1. Akšamija Goran 
2. Avdibegović Neira 
3. Bukva Sejo 
4. Kerla Bibija 
5. Mehmedagić Mersiha 
6. Pindžo Mirsad 
7. Vukasović Mario 

 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST – FAHRUDIN RADONČIĆ 

1. Babić Ana 
2. Bajrović Izudin 
3. Filipović Selma 
4. Jusko Ismir 
5. Marić Zvonko 
6. Rađo Dževad 
7. Solaković Adnan 

 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Srna Bajramović Srna 
2. Šućur Slaviša 

 
NAŠA STRANKA 

1. Forto Edin 
2. Kojović Predrag 

 
BOSANSKA STRANKA – MIRNES AJANOVIĆ 

1. Haris Pleho 
2. Rasim Smajić 

 
BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA – SEFER HALILOVIĆ 

1. Halilović Semir 
 
SAMOSTALNI POSLANICI/ZASTUPNICI 

1. Bjelak Nermin 
2. Aljović Hamed 
3. Mekić Amel 



 

Predsjedavajući Sejo Bukva je u 10,00 sati otvorio rad na nastavku Šeste Radne sjednice i 
informisao da sjednici prisustvuje 32 poslanika što je dovoljan broj za punovažan rad i 
odlučivanje. 
 

Izostanak sa ove sjednice opravdali su: Sabina Ćudić, Amor Mašović i Safet Mešanović. 

Zastupnik Mirza Čelik se obratio Skupštini i ispred Kluba zastupnika SDA predložio je 
sljedeću Deklaraciju: ”Najoštrije osuđujemo postupke vlasti u RS-u koja sistematski krši 
prava djece povratanika na način da im se uskraćujem pravo na izbor jezika i pravo na 
nacionalnu grupu predmeta. Skupština Kantona Sarajevo apeluje da Visoki predstavnik u 
BIH, Parlamentarna Skupština BIH, Vijeće ministara učine sve kako bi se zausavila 
narastajuća diskriminacija i osiguralo pravo povratnika na kvalitetno obrazovanje u skladu sa 
međunarodnim standardima. Skupština Kantona Sarajevo poziva sve nivoe vlasti u BIH da 
preuzmu mjere iz svoje nadležnosti kako bi se uklonili svi oblici diskriminacije i segregacije 
u obrazovnom sistemu.”  
Obrazloženje: 
U članu 11. Općeg okvironog sporazuma za mir u BIH stoji da je sporazum sklopljen u 
Parizu dana 14.12.1995.godine na bosanskom, hrvatskom, srpskom i engleskom jeziku.  S 
tim da je svaki tekst jednako vjerodostojan. Polazeći od te činjenice, nedvojbeno je da je 
Općim okvirnim sporazumom za mir u BIH, bosanski jezik priznat kao jedan od službenih 
jezika u BIH. A nikako bošnjački jezik kako to u posljednje vrijeme pokušava prezentirati 
Ministarstvo prosvjete i kulture RS-a. Potpisivanje Općeg okvirnog sporazuma za mir u BIH, 
BIH se obavezala na poštivanje međunarodnih dokumenata iz oblasti ljudskih prava, koji 
imaju primat u odnosu na domaće zakonodavstvo. Univerzalna deklaracija o ljudskim 
pravima 1948 Povelja UN-a 1945, Evropska konvencija o ljudskim pravima i osnovnim 
slobodama 1950, Međunardona konvencija o ukidanju svih oblika diskriminacije 1965 i 
Konvencija o pravima djeteta 1989 su dokumenti koje je BIH prihvatila i obavezala se na 
njihovo provođenje i poštivanje. Svjedoci smo da se u jednom dijelu BIH sistematski krše 
ljudska prava, pravo na obrazovanje i pravo na jezik, iako je univerzalnom Deklaracijom 
potvrđeno da se sva ljudska bića rađaju slobodna i jednaka u dostojanstvu i pravima. BIH bi 
trebala osigurati da se užvanje prava i slobode zagarantovanih međunarodnim dokumentima i 
Ustavom obezbijedi bez diskriminacije po bilo kom osnovu. Kao što su pol, rasa, boja kože, 
jezik, vjeroispovijst, političko ili drugo mišljenje, nacionalno ili socijalno porijeklo, veza sa 
nekom nacionalnom manjinom, imovinsko stanje, rođenje ili drugi status. Jedno od osnovnih 
ljudskih prava koje se u razvijenom društvu ni pod koju cijenu ne dovodi u pitanje je pravo 
na obrazovanje i pravo na jezik. Prema međunarodnim standardima roditelji imaju pravo 
birati na kojem jeziku će učiti njihova djeca kao i po kojem će planu djeca izučavati predmete 
iz nacionalne grupe. Država, odnsono u konkretnom slučaju RS koja je nadležna za oblast 
obrazovanja treba osigurati poštivvanje međunarodnih standarda i ne smije ugrožavati prava 
djece. U ovom slučaju Ministarstvo prosvjete i kulture odnosno RS ne smije da se ne samo da 
se nije suzdržala od kršenja prava djece nego je  svojim postupcima dovela da se djeca 
povratnici koji nemaju isti pristup obrazovanju, kao i djeca iz većinskog naroda u tom 
entitetu osjećaju ugroženim i da budu diskriminisani. Imajuči u vidu navedeno, u ime Kluba 
zastupnika u Skupštini Kantona Sarajevo podnosim ovu Deklaraciju i ujedno tražim da se o 
istoj izjasni Skupština Kantona Sarajevo ili odmah po čitanju ove Deklaracije ili nakon pauze 
ukoliko šefovi klubova imaju potrebu da ovo još jednom pročitaju pa da ukoliko bude 
potrebe izmijene ovaj tekst Deklaracije. 
 
Izjašnjavanje o ovoj Deklaraciji će se obaviti naknadno. 
 
 



 

 
Predsjedavajući je informisao o preostalim tačkama dnevnog reda,kako slijedi: 
Dnevni red nastavka Šeste Radne sjedniceSkupštine Kantona Sarajevo:  

5. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o upotrebi znakovnog jezika u Kantonu 
Sarajevo-skraćeni postupak; 

6. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o pečatu Kantona Sarajevo-skraćeni postupak; 
7. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o upotrebi grba i zastave Kantona Sarajevo-

skraćeni postupak; 
8. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o proglašavanju žalosti u Kantonu Sarajevo-

skraćeni postupak; 
9. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o objavljivanju propisa i drugih općih akata u 

"Službenim novinama Kantona Sarajevo“ - skraćeni postupak; 
10. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o izvršenju sankcija u Kantonu 

Sarajevo; 
11.  

a. Prijedlog odluke o izmjeni naziva ulice, na lokalitetu Mejtaš-Bjelave na 
području Općine Centar-MZ „Mejtaš-Bjelave; 

b. Prijedlog odluke o izmjeni naziva ulice, odnosno preimenovanje ulice na 
području Općine Novi Grad- MZ "Briješće" 

c. Prijedlog odluke o izmjeni naziva ulice,na lokalitetu Soukbunar na području 
Općine Centar-MZ "Soukbunar"; 

d. Prijedlog odluke o izmjeni naziva djela ulice,na lokalitetu Kromolj na području 
Općine Centar-MZ "Betanija-Šip"; 

12. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za realizaciju projekta „Rekonstrukcija, 
nadziđivanje, izmjena elemenata i materijala vanjskog izgleda fasade“ kroz 
zajedničku gradnju dvije etaže nad postojećim objektom JU Dom zdravlja Kantona 
Sarajevo – Organizaciona jedinica Dom zdravlja Ilijaš, na kojima je kao nosilac 
prava korištenja upisana JU Dom zdravlja Kantona Sarajevo kao i jedne etaže nad 
postojećim objektom Općine Ilijaš na kojoj je kao nosilac prava raspolaganja upisana 
Općina Ilijaš; 

13. Prijedlog odluke o promjeni naziva Javna ustanova Srednja trgovačka škola u Javna 
ustanova Srednja poslovno – komercijalna i trgovačka škola; 

14. Izvještaj o radu Pravobranilaštva Kantona Sarajevo za 2014. godinu; 
15. Izvještaj o izvršenju sankcija u Kantonu Sarajevo za 2014. godinu; 
16. Izvještaj o radu  i finansijskom  poslovanju  Zavoda za izgradnju Kantona Sarajevo, za 

2014. godinu; 
17.  

a.  Izvještaj o radu  i poslovanju JP „Televizija Kantona Sarajevo“ d.o.o. 
Sarajevo za 2013. godinu; 

b. Izvještaj o radu i poslovanju JP „Televizija Kantona Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo 
za 2014.godinu; 

18.  
a. Izvještaj o poslovanju KJP "ZOI '84" Olimpijski centar Sarajevo d.o.o. 

Sarajevo za 2013. godinu; 
b. Izvještaj o poslovanju KJP "ZOI 84" Olimpijski centar Sarajevo d.o.o. 

Sarajevo za 2014. godine;   
19.   



 

a. Izvještaj o poslovanju KJP Centar "Skenderija" d.o.o. Sarajevo za 2013. 
godinu;  

b. Izvještaj o poslovanju KJP Centar "Skenderija"d.o.o. Sarajevo za 2014. 
godinu;  

20.   
a. Izvještaj o poslovanju KJP “Poljoprivredno dobro Butmir” d.o.o. Sarajevo - 

Ilidža za 2013.godinu;  
b. Izvještaj o poslovanju KJP "Poljoprivredno dobro Butmir" d.o.o. Sarajevo - 

Ilidža za 2014. godinu;  
 

21.    
a. Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog preduzeća za gazdovanje državnim 

šumama “Sarajevo – šume” d.o.o. Sarajevo za 2013. godinu;  
b. Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog preduzeća za gazdovanje državnim 

šumama "Sarajevo-šume" d.o.o. Sarajevo za 2014. godinu;  
22.   

a. Izvještaj o poslovanju KJP “Veterinarska stanica” d.o.o. Sarajevo za 2013. 
godinu; 

b. Izvještaj o poslovanju KJP "Veterinarska stanica" d.o.o. Sarajevo za 2014. 
godinu; 

23. Studija o zdravstvenom stanju stanovništva, higijenskim prilikama i zdravstvenoj 
djelatnosti u Kantonu Sarajevo u 2014. godini, sa Mišljenjem Ministarstva zdravstva i 
Prijedlogom mjera za poboljšanje zdravstvenog stanja stanovništva i higijenskih 
prilika na Kantonu Sarajevo; 

24. Informacija o finansijskom poslovanju javnih ustanova iz oblasti predškolskog, 
osnovnog, srednjeg i visokog obrazovanja i nauke za 2014. godinu (zbirno). 

 
 
 
AD – 5. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O UPOTREBI ZNAKOVNOG 
JEZIKA U KANTONU SARAJEVO-SKRAĆENI POSTUPAK 

 

Prijedlog zakona su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 
 
U skladu sa članom 158. stav 2. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo ministar pravde i 
uprave Enver Smajkan je ukratko obrazložio razloge za donošenje ovog Prijedloga zakona po 
skraćenom postupku. 
 
Nakon izlaganja ministra pravde i uprave, predsjedavajući je pozvao poslanike/zastupnike da 
se izjasne da li će pretres Prijedloga zakona o izmjenama Zakona o upotrebi znakovnog 
jezika u Kantonu Sarajevo Skupština provesti po skraćenom postupku. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (22 “ZA” I 8 “PROTIV”) PRIHVATILA 
PRIJEDLOG DA SE PRETRES PRIJEDLOGA ZAKONA PROVEDE PO 
SKRAĆENOM POSTUPKU. 
 
Ministar pravde i uprave Enver Smajkan je dao jedinstvene uvodne napomene za Predložene 
izmjene u Zakonima od tačke 5. do tačke 11. dnevnog reda. 



 

 
Diskusije nije bilo po ovom Prijedlogu zakona, jedini prijavljeni zastupnik je bio Zvonko 
Marić koji je dao komentar oko razmatranja ovog Prijedloga zakona po skraćenom postupku. 
 
PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU 
O  PRIJEDLOGU ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O UPOTREBI 
ZNAKOVNOG JEZIKA U KANTONU SARAJEVO. 
 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (28 “ZA”)  DONIJELA OVAJ ZAKON . 

AD – 6. 

PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O PEČATU KANTONA 
SARAJEVO - SKRAĆENI POSTUPAK 
Prijedlog zakona su poslanici dobili uz poziv za sjednicu.  
 
PRIJAVLJENIH ZA RASPRAVU NIJE BILO, PA JE PREDSJEDAVAJUĆI 
POZVAO POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O  PRIJEDLOGU 
ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O PEČATU KANTONA SARAJEVO. 
 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (27 “ZA”) DONIJELA OVAJ ZAKON . 
 

AD – 7. 

PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O UPOTREBI GRBA I 
ZASTAVE KANTONA SARAJEVO-SKRAĆENI POSTUPAK 
 
BEZ UVODNIH NAPOMENA I DISKUSIJE, POSLANICI SU ODMAH PRISTUPILI 
IZJAŠNJAVANJU O  PRIJEDLOGU ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O 
UPOTREBI GRBA I ZASTAVE KANTONA SARAJEVO. 
 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (27 “ZA”) DONIJELA OVAJ ZAKON . 
 
 
AD – 8. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O PROGLAŠAVANJU 
ŽALOSTI U KANTONU SARAJEVO -SKRAĆENI POSTUPAK 
 
S OBZIROM DA NIJE BILO PRIJAVLJENIH ZA RASPRAVU, PREDSJEDVAJUĆI 
JE POZVAO POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O  PRIJEDLOGU 
ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O PROGLAŠAVANJU ŽALOSTI U 
KANTONU SARAJEVO. 
 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (28 “ZA”) DONIJELA OVAJ ZAKON O 
IZMJENAMA ZAKONA O PROGLAŠAVANJU ŽALOSTI U KANTONU 
SARAJEVO. 
 
 
 



 

 
AD – 9. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O OBJAVLJIVANJU PROPISA I 
DRUGIH OPĆIH AKATA U "SLUŽBENIM NOVINAMA KANTONA SARAJEVO“ - 
SKRAĆENI POSTUPAK 
 
NI PO OVOJ TAČKI DNEVNOG REDA NIJE BILO PRIJAVLJENIH ZA 
DISKUSIJU PA JE PREDSJEDAVAJUĆI POZVAO POSLANIKE DA PRISTUPE 
IZJAŠNJAVANJU O  PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O 
OBJAVLJIVANJU PROPISA I DRUGIH OPĆIH AKATA U "SLUŽBENIM 
NOVINAMA KANTONA SARAJEVO“. 
 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (28 “ZA”) DONIJELA ZAKON O IZMJENAMA 
ZAKONA O OBJAVLJIVANJU PROPISA I DRUGIH OPĆIH AKATA U 
"SLUŽBENIM NOVINAMA KANTONA SARAJEVO“. 
 
 
AD – 10. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O IZVRŠENJU 
SANKCIJA U KANTONU SARAJEVO 
 
Ministar pravde i uprave podnio je uvodne napomene Enver Smajkan. 
 
PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO POSLANIKE DA  PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU 
O PRIJEDLOGU ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O 
IZVRŠENJU SANKCIJA U KANTONU SARAJEVO. 
 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (26 “ZA”) DONIJELA ZAKON O IZMJENAMA I 
DOPUNAMA ZAKONA O IZVRŠENJU SANKCIJA U KANTONU SARAJEVO. 

 

AD – 11. 
 

a) Prijedlog odluke o izmjeni naziva ulice, na lokalitetu Mejtaš-Bjelave na području 
Općine Centar-MZ „Mejtaš-Bjelave; 

b) Prijedlog odluke o izmjeni naziva ulice, odnosno preimenovanje ulice na području 
Općine Novi Grad- MZ "Briješće" 

c) Prijedlog odluke o izmjeni naziva ulice,na lokalitetu Soukbunar na području Općine 
Centar-MZ "Soukbunar"; 

d) Prijedlog odluke o izmjeni naziva djela ulice,na lokalitetu Kromolj na području Općine 
Centar-MZ "Betanija-Šip"; 

 
Prijedloge ovih Odluka su poslanici dobili uz poziv za sjednicu.  
 



 

NA PRIJEDLOG PREDSJEDAVAJUĆEG SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (27 
“ZA”) PRIHVATILA DA SE PO OVIM PODTAČKAMA OBAVI JEDINSTVENA 
RASPRAVA, A IZJAŠNJAVANJE POJEDINAČNO. 
 
Zastupnik Nermin Bjelak kao predsjednik Komisije za obilježavanje, čuvanje i njegovanje 
historijskih događaja i ličnosti je podnio uvodne napomene po ovim predloženim Odlukama. 
 
Prijavljenih za diskusiju nije bilo pa je uslijedilo izjašnjavanje po podtačkama: 
 
a) 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (27 “ZA” I 1 “SUZDRŽAN”) DONIJELA  
ODLUKU O IZMJENI NAZIVA ULICE, NA LOKALITETU MEJTAŠ-BJELAVE NA 
PODRUČJU OPĆINE CENTAR-MZ „MEJTAŠ-BJELAVE. 

b) 

SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (24 “ZA” I 3 “SUZDRŽANA”) DONIJELA 
ODLUKU O IZMJENI NAZIVA ULICE, ODNOSNO PREIMENOVANJE ULICE NA 
PODRUČJU OPĆINE NOVI GRAD- MZ "BRIJEŠĆE". 
 
 
c) 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (27 “ZA” I 1 “SUZDRŽAN”) DONIJELA 
ODLUKU  O IZMJENI NAZIVA ULICE, NA LOKALITETU SOUKBUNAR NA 
PODRUČJU OPĆINE CENTAR - MZ "SOUKBUNAR". 
 
 
d) 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (24 “ZA” I 3 “SUZDRŽANA”) DONIJELA 
ODLUKU O IZMJENI NAZIVA DJELA ULICE, NA LOKALITETU KROMOLJ NA 
PODRUČJU OPĆINE CENTAR - MZ "BETANIJA-ŠIP" 

 
 
 
AD – 12. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI ZA REALIZACIJU 
PROJEKTA „REKONSTRUKCIJA, NADZIĐIVANJE, IZMJENA ELEMENATA I 
MATERIJALA VANJSKOG IZGLEDA FASADE“ KROZ ZAJEDNIČKU GRADNJU 
DVIJE ETAŽE NAD POSTOJEĆIM OBJEKTOM JU DOM ZDRAVLJA KANTONA 
SARAJEVO – ORGANIZACIONA JEDINICA DOM ZDRAVLJA ILIJAŠ, NA 
KOJIMA JE KAO NOSILAC PRAVA KORIŠTENJA UPISANA JU DOM 
ZDRAVLJA KANTONA SARAJEVO KAO I JEDNE ETAŽE NAD POSTOJEĆIM 
OBJEKTOM OPĆINE ILIJAŠ NA KOJOJ JE KAO NOSILAC PRAVA 
RASPOLAGANJA UPISANA OPĆINA ILIJAŠ. 
 
Prijedlog odluke su poslanici dobili u dopunskom materijalu.  
 
Ministrica zdravstva Emira Tanović Mikulec je podnijela uvodne napomene. 
 



 

ZA RASPRAVU NIJE BILO PRIJAVLJENIH PA JE PREDSJEDVAJUĆI POZVAO 
POSLANIKE DA  PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU NAVEDENE 
ODLUKE. 
 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (28 “ZA”) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU 
SAGLASNOSTI ZA REALIZACIJU PROJEKTA „REKONSTRUKCIJA, 
NADZIĐIVANJE, IZMJENA ELEMENATA I MATERIJALA VANJSKOG 
IZGLEDA FASADE“ KROZ ZAJEDNIČKU GRADNJU DVIJE ETAŽE NAD 
POSTOJEĆIM OBJEKTOM JU DOM ZDRAVLJA KANTONA SARAJEVO – 
ORGANIZACIONA JEDINICA DOM ZDRAVLJA ILIJAŠ, NA KOJIMA JE KAO 
NOSILAC PRAVA KORIŠTENJA UPISANA JU DOM ZDRAVLJA KANTONA 
SARAJEVO KAO I JEDNE ETAŽE NAD POSTOJEĆIM OBJEKTOM OPĆINE 
ILIJAŠ NA KOJOJ JE KAO NOSILAC PRAVA RASPOLAGANJA UPISANA 
OPĆINA ILIJAŠ.  
 
AD – 13. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O PROMJENI NAZIVA JAVNA USTANOVA SREDNJA 
TRGOVAČKA ŠKOLA U JAVNA USTANOVA SREDNJA POSLOVNO – 
KOMERCIJALNA I TRGOVAČKA ŠKOLA 
 
Prijedlog odluke su poslanici dobili u dopunskom materijalu.  
 
Ministar za obrazovanje, nauku i mlade Elvir Kazazović je podnio uvodne napomene. 
 
PRIJAVLJENIH ZA DISKUSIJU NIJE BILO, PA JE PREDSJEDVAJUĆI POZVAO 
POSLANIKE DA  PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE O 
PROMJENI NAZIVA JAVNA USTANOVA SREDNJA TRGOVAČKA ŠKOLA U 
JAVNA USTANOVA SREDNJA POSLOVNO – KOMERCIJALNA I TRGOVAČKA 
ŠKOLA. 
 
 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (26 “ZA”) DONIJELA OVU ODLUKU.  
 
 
AD – 14. 
 
IZVJEŠTAJ O RADU PRAVOBRANILAŠTVA KANTONA SARAJEVO ZA 2014. 
GODINU 
 
Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu.  
 
Pravobranilac Pravobranilaštva Kantona Sarajevo Kemal Karić podnio je uvodne napomene i 
u svom izlaganju dao osnovne podatke iz Izvještaja o radu za 2014.godinu. 
 
U diskusiji koja je uslijedila učestvovali su sljedeći zastupnici:  Predrag Kojović, Slaviša 
Šućur, Edin Forto,  Mersiha Mehmedagić i Kemal Ademović.  
 
Ministar pravde i uprave Enver Smajkan i pravobranilac Pravobranilaštva Kantona Sarajevo 
Kemal Karić dali su odgovore na pitanja navedenih zastupnika. 
 



 

 
NAKON ZAKLJUČENE RASPRAVE, PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO 
POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O RADU 
PRAVOBRANILAŠTVA KANTONA SARAJEVO ZA 2014. GODINU. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (21 “ZA” I 7 “PROTIV”) USVOJILA 
IZVJEŠTAJ  RADU PRAVOBRANILAŠTVA KANTONA SARAJEVO ZA 2014. 
GODINU. 
 
 

AD – 15. 
 

IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU SANKCIJA U KANTONU SARAJEVO ZA 2014. 
GODINU 
 
Ovaj Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu.  
 
Ministar pravde i uprave Enver Smajkan je podnio uvodne napomene. 
 
NIJE BILO PRIJAVLJENIH ZA DISKUSIJU PA JE PREDSJEDAVAJUĆI POZVAO  
POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O IZVRŠENJU 
SANKCIJA U KANTONU SARAJEVO ZA 2014. GODINU. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (19 “ZA”, 7 “PROTIV” I 2 “SUZDRŽANA”) 
USVOJILA IZVJEŠTAJ  IZVRŠENJU SANKCIJA U KANTONU SARAJEVO ZA 
2014. GODINU. 
 
AD – 16. 
 

IZVJEŠTAJ O RADU  I FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  ZAVODA ZA 
IZGRADNJU KANTONA SARAJEVO, ZA 2014. GODINU 
 
Izvještaje su poslanici dobili uz poziv za sjednicu.  
 
Pomoćnik direktorice Zavoda za izgradnju Kantona Sarajevo Dragan Ivanović se obratio 
Skupštini  i podnio uvodne napomene po ovom Izvještaj i nakon njegovog izlaganja pitanje 
mu je postavio zastupnik Slaviša Šućur, koji je ujedno bio i jedini prijavljeni zastupnik za 
diskusiju. 
 
NAKON KRAĆE DISKUSIJE PRISTUPILO SE IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU 
O RADU  I FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  ZAVODA ZA IZGRADNJU 
KANTONA SARAJEVO ZA 2014. GODINU. 
 
SKUPŠTINA SA 16 GLASOVA “ZA”, 7 “PROTIV” I 5 “SUZDRŽANIH” NIJE 
USVOJILA OVAJ IZVJEŠTAJ.  
 
 

Predsjedavajući je podsjetio da je 17-tu tačku dnevnog reda “Izvještaj JP Televije 
Kantona Sarajevo” uvaženi ministar pravde i uprave Enver Smajkan povukao.  
 

 



 

AD – 18. 

a) IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJP "ZOI '84" OLIMPIJSKI CENTAR 
SARAJEVO D.O.O. SARAJEVO ZA 2013. GODINU; 

b) IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJP "ZOI 84" OLIMPIJSKI CENTAR 
SARAJEVO D.O.O. SARAJEVO ZA 2014. GODINE;  

 

Obzirom da se oba izvještaja odnose na isto javno preduzeće, predlažem da vodimo 
zajedničku raspravu, a izjašnjavat ćemo se pojedinačno za svaku  poslovnu godinu. 
 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO PRIHVATILA PRIJEDLOG 
PREDSJEDAVAJUĆEG DA SE PO OVIM PODTAČKAMA OBAVI JEDINSTVENA 
RASPRAVA A IZJAŠNJAVANJE POJEDINAČNO.  
 
Izvještaje su poslanici dobili uz poziv za sjednicu.  
 
Ministar privrede Muharem Šabić se obratio Skupštini i kroz svoje izlaganje dao uvodne 
napomene po Izvještajima o poslovanju za 2013. i 2014.godinu.  Kroz svoje izlaganje je 
ispred Vlade Kantona Sarajevo povukao Izvještaj o poslovanju KJP za gazdovanja šuma 
„Sarajevo šume“ d.o.o. Sarajevo za 2013. i 2014 godinu. 
 
Nakon izlaganja ministra privrede uslijedila je diskusija u kojoj su zastupnici postavili pitanja 
predlagača i obrazložili svoje stavove vezane za navedene Izvještaje. U diskusiji su 
učestvovali sljdeći zastupnici: Adnan Solaković, Selma Filipović, Kemal Ademović, Edin 
Forto,  Ismir Jusko, Sabahudin Delalić,  Zvonko Marić, Amel Mekić i Mirsad Pindžo. 
 
Premijer Elmedin Konaković i ministar privrede Muhare Šabić dali su odgovore na 
postavljena pitanja. 
 
Uslijedilo je izjašnjavanje po podtačkama: 
 
a) 
 
SKUPŠTINA SA 31 GLASOM “PROTIV” NIJE USVOJILA IZVJEŠTAJ O 
POSLOVANJU KJP "ZOI '84" OLIMPIJSKI CENTAR SARAJEVO D.O.O. 
SARAJEVO ZA 2013. GODINU . 
 
 
b) 
 
SKUPŠTINA SA 31 GLASOM “PROTIV” NIJE USVOJILA IZVJEŠTAJ O 
POSLOVANJU KJP "ZOI '84" OLIMPIJSKI CENTAR SARAJEVO D.O.O. 
SARAJEVO ZA 2014. GODINU. 
 

Nakon realizacije ove tačke dnevnog reda uslijedila je pauza u radu Skupštine. 

 

 



 

NASTAVAK NAKON PAUZE  

 
NAKON PAUZE USLIJEDILO JE IZJAŠNJAVANJE O PRIJEDLOGU KLUBA 
ZASTUONIKA SDA I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (25 “ZA”) USVOJILA 
SLJEDEĆU  
 

DEKLARACIJU: 
 

“Najoštrije osuđujemo postupke vlasti u Republici Srpskoj koja sistematski krši prava djece 
povratanika na način da im se uskraćuje pravo na izbor jezika i pravo na nacionalnu grupu 
predmeta. Skuptšina Kantona Sarajevo apeluje da Visoki predstavnik u BIH, Parlamentarna 
skupština BIH, Vijeće ministara učine sve kako bi se zaustavila narastajuća diskriminacija i 
osigurala prava povratnika na kvalitetno obrazovanje u skladu sa međunarodnim 
standardima. Skupština Kantona Sarajevo poziva sve nivoe vlasti u BIH da preduzmu mjere 
iz svoje nadležnosti kako bi se uklonili svi oblici diskriminacije i segregacije u obrazovnom 
sistemu.”  
 
 

AD – 19.  

a) IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJP CENTAR "SKENDERIJA" D.O.O. 
SARAJEVO ZA 2013. GODINU;  

b) IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJP CENTAR "SKENDERIJA"D.O.O. 
SARAJEVO ZA 2014. GODINU 

 

SKUPŠTINA JE NA PRIJEDLOG PREDSJEDAVAJUĆEG PRIHVATILA DA SE PO 
OVIM PODTAČKAMA OBAVI JEDINSTVENA RASPRAVA A IZJAŠNJAVANJE 
POJEDINAČNO. 
 
Izvještaje su poslanici dobili uz poziv za sjednicu.  
 
Bez uvodnih napomena od strane predlagača odmah se otvorila diskusija u kojoj su 
učestvovali zastupnik Slaviša Šućur i zastupnik Adnan Solaković sa premijerom 
Konakovićem i direktorom JKP Centar „Skenderija“ Hajrizom Bećirevićem. 
 
Nakon diskusije uslijedilo je izjašnjavanje po podtačkama: 
 
a) 
SKUPŠTINA (15 “ZA”, 7 “PROTIV” I 2 “SUZDRŽANA”) NIJE USVOJILA 
IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJP CENTAR "SKENDERIJA" D.O.O. SARAJEVO 
ZA 2013. GODINU. 
 

b) 
NA ZAHTJEV UVAŽENOG ZASTUPNIKA SOLAKOVIĆA PREDSJEDNIKA 
KLUBA SBB USLIJEDILO JE POJEDINAČNO IZJAŠNJAVANJE ZA 2014.GODINU 
I NAKON IZJAŠNJAVANJA SKUPŠTINA (13 “ZA”, 6 “PROTIV” I 7 
“SUZDRŽANO”) NIJE USVOJILA DATI IZVJEŠTAJ ZA 2014.GODINU. 
 



 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

AD – 20. 

a) IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJP “POLJOPRIVREDNO DOBRO 
BUTMIR” D.O.O. SARAJEVO - ILIDŽA ZA 2013.GODINU;  

b) IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJP "POLJOPRIVREDNO DOBRO 
BUTMIR" D.O.O. SARAJEVO - ILIDŽA ZA 2014. GODINU 

 
NA PRIJEDLOG PREDSJEDAVAJUĆEG, SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (25 
“ZA”) PRIHVATILA DA SE PO OVIM IZVJEŠTAJIMA VODI JEDINSTVENA 
RASPRAVA. 
 
Uslijedilo pojedinačno izjašnjavanje po podtačkama. 
 
a) 
 
SKUPŠTINA (1 “ZA”, 17 “PROTIV” I 7 “SUZDRŽANIH”) NIJE USVOJILA 
IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJP “POLJOPRIVREDNO DOBRO BUTMIR” 
D.O.O. SARAJEVO - ILIDŽA ZA 2013.GODINU. 
 
b) 
 
SKUPŠTINA (1 “ZA”, 16 “PROTIV” I 7 “SUZDRŽANIH”) NIJE USVOJILA 
IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJP “POLJOPRIVREDNO DOBRO BUTMIR” 
D.O.O. SARAJEVO - ILIDŽA ZA 2014.GODINU.  
 
 
AD – 22. 

 
a) IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJP “VETERINARSKA STANICA” D.O.O. 

SARAJEVO ZA 2013. GODINU; 
 

b) IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJP "VETERINARSKA STANICA" D.O.O. 
SARAJEVO ZA 2014. GODINU 

 
Na prijedlog predsjedavajućeg Skupštine odlučeno je da se vodi jedinstvena rasprava a 
izjašnjavanje pojedinačno. Jedini diskutant po ovoj tački dnevnog reda bio je zastupnik 
Slaviša  Šućur.  
 

Nakon kraće diskusije uslijedilo je izjašnjavanje po podtačkama. 
 

A) 
SKUPŠTINA (14 “PROTIV” I 8 “SUZDRŽANIH”) NIJE USVOJILA IZVJEŠTAJ O 
POSLOVANJU KJP “VETERINARSKA STANICA” D.O.O. SARAJEVO ZA 2013. 
GODINU.  
 
B) 
SKUPŠTINA (10 “PROTIV” I 13 “SUZDRŽANIH”) NIJE USVOJILA IZVJEŠTAJ O 
POSLOVANJU KJP “VETERINARSKA STANICA” D.O.O. SARAJEVO ZA 2014. 
GODINU.   



 

 
 

AD – 23. 

STUDIJA O ZDRAVSTVENOM STANJU STANOVNIŠTVA, HIGIJENSKIM 
PRILIKAMA I ZDRAVSTVENOJ DJELATNOSTI U KANTONU SARAJEVO U 
2014. GODINI, SA MIŠLJENJEM MINISTARSTVA ZDRAVSTVA I 
PRIJEDLOGOM MJERA ZA POBOLJŠANJE ZDRAVSTVENOG STANJA 
STANOVNIŠTVA I HIGIJENSKIH PRILIKA NA KANTONU SARAJEVO 

Studiju su poslanici dobili uz poziv za sjednicu.  

Zastupnica Segmedina Srna Bajramović je bila jedini diskutant po ovoj tački dnevnog reda. 
Ocijenivši izuzetnim ovu Studiju, zastupnica je pohvalila rad ministrice zdravstva. 
 
PREDSJEDAVAJUĆI JE ZAKLJUČIO RASPRAVU I POZVAO POSLANIKE DA 
PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O STUDIJI O ZDRAVSTVENOM STANJU 
STANOVNIŠTVA, HIGIJENSKIM PRILIKAMA I ZDRAVSTVENOJ DJELATNOSTI 
U KANTONU SARAJEVO U 2014. GODINI. 
 

SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (23 “ZA”) USVOJILA OVU STUDIJU. 

 

AD – 24. 

INFORMACIJA O FINANSIJSKOM POSLOVANJU JAVNIH USTANOVA IZ 
OBLASTI PREDŠKOLSKOG, OSNOVNOG, SREDNJEG I VISOKOG 
OBRAZOVANJA I NAUKE ZA 2014. GODINU (ZBIRNO) 

Informaciju su poslanici primili uz poziv za sjednicu. 

BEZ UVODNIH NAPOMENA I BEZ DISKUSIJE PREDSJEDVAJUĆI JE 
KONSTATOVAO DA JE SKUPŠTINA INFORMACIJU PRIMILA K ZNANJU. 

Obzirom da su iscrpljene sve tačke Dnevnog  reda, predsjedavajući je zaključio 
rad na Šestoj Radnoj sjednici u 15,45 sati. 

 
Zapisnik izradila:  
Jasminka Deliahmetović 
 
 
               Po ovlaštenju 

               SEKRETAR                                                                PREDSJEDAVAJUĆI 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                     SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

   Almira Kulovac Šetkić, dipl. pravnik                                                Sejo Bukva 



 

 


